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SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: 
Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci
Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica
priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana Belovič,
telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. E-pošta:
info@g-glas.si. Uradne ure: od ponedeljka do četrtka ne-
prekinjeno od 8. do 19. ure, petek od 8. do 16. ure, so-
bote, nedelje in prazniki zaprto. Priprava za tisk Gorenjski
glas, d.o.o., Kranj; Tisk: Tiskarna Littera picta, d. o. o.. 
SOTOČJE številka 4 je priloga 36. številke Gorenjskega
glasa, 8. maja 2009. V nakladi 5500 izvodov jo 
dobijo vsa gospodinjstva v občini Medvode brezplačno. 

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.
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Na naslovnici: Mladinke PGD Zbilje so se uvrstile
na gasilsko olimpijado, foto: Maja Bertoncelj

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE

Oglasi

BSC d.o.o., c. Staneta Žagarja 37, Kranj

Zlatarstvo Zvonimir Trtnik s.p.,
Polje 17, Ljubljana-Polje

Seškova c. 9
1215 Medvode, 

tel.: 01/361 1694

www.zlatarstvo-trtnik.si

● 40 let tradicije
● ročno delo

NOVI MODELI 
POROČNIH PRSTANOV

PICERIJA IN ŠPAGETERIJA

HARLEKIN
(PR’KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan v tednu
odlične pice, 
testenine in druge 
jedi po naročilu. 

☎ 01/362 12 20
PRIDI, POKUSI IN SPOZNAJ,

DA PICERIJA HARLEKIN JE NAJ, NAJ ...
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BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure
Ob petkih, sobotah in nedeljah

ocvrte postrvi, jedi z žara, 
sladice ...

Tel. 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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Oglasi

Zbogom

...naj počivajo v miru.

tiskarski škratje...
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Prireditve maj 2009 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek, Jedro klub Koncert - glam metal: Mladinski center MC Medvode: 
8.05.2009 Mladinskega centra BROKEN ARROW + Medvode 041/ 661 475 

Medvode, CYCLONE Spletna stran: 
ob 21.30 www.mkcmedvode.si/ 

Sobota, KD Medvode, LETNI KONCERT KD Simon Jenko TIC Medvode
9.05.2009 ob 20. uri Lovski pevski zbor 01/ 361 43 46

Nedelja, KUD Medvode, Komedija z Iztokom Mlakarjem v glavni vlogi, KUD Medvode www.kud-medvode.si
10.05.2009 ob 19.30 DUOHTAR POD MUS! 01/ 361 26 54

Velja za abonma PETEK. blagajna@kud-medvode.si
RAZPRODANO!

Ponedeljek, KUD Medvode, Komedija z Iztokom Mlakarjem v glavni vlogi, KUD Medvode www.kud-medvode.si 
11.05.2009 ob 19.30 DUOHTAR POD MUS! 01/ 361 26 54

Velja za abonma ČETRTEK. blagajna@kud-medvode.si

Torek, Knjižnica Medvode, PRAVLJIČNA URICA Knjižnica Medvode Knjižnica:  
12.05.2009 ob 17. uri za otroke od 4. leta dalje ter kratka 01/ 361 30 53 

USTVARJALNA DELAVNICA

Sreda, Knjižnica Medvode, Otvoritev razstave: Knjižnica Medvode Knjižnica:  
13.05.2009 ob 19.30 VRTEC MEDVODE 01/ 361 30 53

(na ogled do 29. 5. 2009)

Sreda, Jedro klub Potopisno predavanje: Mladinski center MC Medvode:  
13.05.2009 Mladinskega centra VIETNAM Medvode Tel.: 041 661 475

Medvode, Spletna stran:
ob 20. uri www.mkcmedvode.si/

Četrtek, KUD Smlednik, Koncert šolske glasbene skupine OŠ Simona Jenka TIC Medvode 
14.05.2009 ob 20. uri SMLEŠKI TRUBADURJI Smlednik in Sekcija 55 01/ 361 43 46

Četrtek, Jedro klub Voden ogled razstave fotografij: Mladinski center MC Medvode: 
14.05.2009 Mladinskega centra EMINA DJUKIĆ Medvode 041/ 661 475 

Medvode, IZGUBLJENA V OBLAKIH Spletna stran: 
ob 18. uri www.mkcmedvode.si/

Petek, Jedro klub Koncert - etno: Mladinski center MC Medvode:
15.05.2009 Mladinskega centra ULURU Medvode 041/ 661 475 

Medvode, Spletna stran: 
ob 21. uri www.mkcmedvode.si/

Sobota, ŠRC Preska - TEST HOJE NA 2KM Zdravstveni dom TIC Medvode 
16.05.2009 pod Bonovcem, Medvode 01/ 361 43 46 

od 9. do 12. ure

Sobota, Jedro klub Film: Mladinski center MC Medvode:
16.05.2009 Mladinskega centra URŠKA DJUKIĆ G. PODZAVEST Medvode 041/ 661 475

Medvode, - premiera produkcija Spletna stran:
ob 20. uri FAMUL STUART 08 www.mkcmedvode.si/

Torek, Knjižnica Medvode, PRAVLJIČNA URICA Knjižnica Medvode Knjižnica:
19.05.2009 ob 17. uri za otroke od 4. leta dalje ter kratka 01/ 361 30 53

USTVARJALNA DELAVNICA

Sreda, Knjižnica Medvode, Literarni večer Mojca Vivod Zor: Knjižnica Medvode Knjižnica:
20.05.2009 ob 19.30 uri POVEST SE TUKAJ NE SME KONČATI - 01/ 361 30 53

MOJE PREMAGOVANJE RAKA

Četrtek, Jedro klub Predavanje, film: Mladinski center MC Medvode:
21.05.2009 Mladinskega centra DUH ČASA Medvode Tel.: 041 661 475

Medvode, Spletna stran: 
ob 19. uri www.mkcmedvode.si/

Ponedeljek- KUD Medvode, VPIS ABONMAJA ČETRTEK IN PETEK KUD Medvode www.kud-medvode.si
Petek, od 13. do 19. ure Vpis je za dosedanje abonente. 01/ 361 26 54

od 18. do abonma@kud-medvode.si 
22.05.2009

Petek, Jedro klub Koncert - hip hop: Mladinski center MC Medvode:  
22.05.2009 Mladinskega centra S.O.S.+ GOSTJE Medvode 041/ 661 475  

Medvode, Spletna stran: 
ob 21.30 www.mkcmedvode.si/ 
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Prireditve

Petek, Na prostem pri Domu ŠTIRJE LETNI ČASI - KUD Fran Saleški Kontaktna oseba:
22.05.2009 KS Senica, komedija v dveh dejanjih Finžgar Senica Roman Tehovnik

Spodnja Senica 23, Tel.: 031 614 555 
ob 21. uri Info: Dom KS Senica: 

četrtek, 21.05. in 04.06., 
od 20. do 21. ure in 
vsak dan uro pred 

predstavami.

Sobota, Spodnje Pirniče GASILSKA VESELICA S.B. Pirniče - Vikrče Kontaktna oseba:
23.05.2009 pri gasilskem domu Z ANSAMBLOM ČUKI - Zavrh Kobe Boštjan

Tel.: 041 372 078

Nedelja, Na prostem ŠTIRJE LETNI ČASI - KUD Fran Saleški Kontaktna oseba:
24.05.2009 pri Domu KS komedija v dveh Finžgar Senica Roman Tehovnik

Senica, dejanjih Tel.: 031 614 555
Spodnja Senica 23, Info: Dom KS Senica: 

ob 21. uri četrtek, 21.05. in 04.06.,
od 20. do 21. ure in vsak
dan uro pred predstavami.

Nedelja, Jedro klub Nadaljevalna foto delavnica: Mladinski center MC Medvode:  
24.05.2009 Mladinskega centra OBSKURNA TEMA Medvode Tel.: 041 661 475

Medvode, kotizacija 20 eur Spletna stran:
ob 15.00 uri www.mkcmedvode.si/

Torek, Knjižnica Medvode, PRAVLJIČNA URICA Knjižnica Medvode Knjižnica:  
26.05.2009 ob 17. uri za otroke od 4. leta dalje ter kratka 01/ 361 30 53

USTVARJALNA DELAVNICA
(zadnja pravljica pred poletjem, zopet oktobra)

Četrtek, Knjižnica Medvode, Nastop učencev Knjižnica Medvode Knjižnica:
28.05.2009 ob 19.45 Glasbene šole Franca Šturma 01/ 361 30 53

Četrtek, Blagajna KD Pirniče, VPIS ODRASLEGA ABONMAJA KUD Pirniče 041/ 776-735
28.05.2009 od 18. do 19. ure KOMEDIJE IN OTROŠKEGA ABONMAJA 031/ 352-772

ZA SEZONO 2009/2010

Četrtek, Jedro klub Slikarsko poetična pravljica: Mladinski center MC Medvode:
28.05.2009 Mladinskega centra JURIJ MARUSSIG, PETER GABER Medvode 041/ 661 475 

Medvode, MAVRIČNA UMETNIKA Spletna stran:
ob 20. uri www.mkcmedvode.si/

Petek, Blagajna VPIS ODRASLEGA ABONMAJA KUD Pirniče 041/ 776-735 
29.05.2009 KD Pirniče, KOMEDIJE IN OTROŠKEGA ABONMAJA 031/ 352-772

od 18. do 19. ure ZA SEZONO 2009/2010

Petek, Jedro klub Koncert: Mladinski center MC Medvode:
29.05.2009 Mladinskega centra JAM SESSION Medvode 041/ 661 475

Medvode, Spletna stran:
ob 21.00 uri www.mkcmedvode.si/

Četrtek, Blagajna KD Pirniče, VPIS ODRASLEGA ABONMAJA KUD Pirniče 041/ 776-735
4.06.2009 od 18. do 19. ure KOMEDIJE IN OTROŠKEGA ABONMAJA 031/ 352-772

ZA SEZONO 2009/2010

Petek, Blagajna KD Pirniče, VPIS ODRASLEGA ABONMAJA KUD Pirniče 041/ 776-735
5.06.2009 od 18. do 19. ure KOMEDIJE IN OTROŠKEGA ABONMAJA 031/ 352-772

ZA SEZONO 2009/2010

Petek, Na prostem pri ŠTIRJE LETNI ČASI - KUD Fran Saleški Kontaktna oseba:
5.06.2009 Domu KS Senica, komedija v dveh dejanjih Finžgar Senica Roman Tehovnik

Spodnja Senica 23, Tel.: 031 614 555
ob 21. uri Info: Dom KS Senica:

četrtek, 21.05. in 04.06., 
od 20. do 21. ure in vsak
dan uro pred predstavami.

Sobota, Na prostem pri ŠTIRJE LETNI ČASI - KUD Fran Saleški Kontaktna oseba:
6.06.2009 Domu KS Senica, komedija v dveh dejanjih Finžgar Senica Roman Tehovnik

Spodnja Senica 23, Tel.: 031 614 555 
ob 21. uri Info: Dom KS Senica:

četrtek, 21.05. in 04.06.,
od 20. do 21. ure in vsak
dan uro pred predstavami.

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode.
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov:
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ti-biro@medvode.si, ali ticmedvode@tzm.si , WWW: www.tzm.si
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Medvode - Medvoški občinski svet je sprejel
odlok o programu opremljanja in merilih za
odmero komunalnega prispevka na območju
občine Medvode. Zavezanec za plačilo komu-
nalnega prispevka je investitor oziroma lastnik
objekta, ki se na novo priključuje na komunal-
no opremo, ali ki povečuje neto tlorisno povr-
šino objekta ali spreminja njegovo namemb-
nost. O dokumentu, ki je torej pomemben
predvsem za tiste, ki bodo na območju občine
v prihodnje gradili, je več povedala Lidija
Kmet iz Ljubljanskega urbanističnega zavoda,
kjer so odlok izdelali.

Kaj novega v primerjavi s prejšnjim pri-
naša sprejeti odlok?

”Komunalni prispevek se je v občini Medvo-
de doslej odmerjal na osnovi stare zakonodaje,
ki je imela drugačne metodološke osnove za
izračun komunalnega prispevka. Komunalni
prispevek se je odmeril na osnovi povprečnih
stroškov opremljanja, t. i. povprečnin, ki ne
ustrezajo več današnjim normativom. Meto-
dologija po današnjih normativnih predpisih
temelji na dejanskih stroških komunalnega
opremljanja. To pomeni, da se stroški komu-
nalnega opremljanja določajo na osnovi dejan-
ske vrednosti komunalne infrastrukture. Poleg
teh metodoloških razlik in različnih stroškov
komunalnega opremljanja je za posameznega
investitorja razlika predvsem ta, da se mu bo
po novem komunalni prispevek odmeril od
neto tlorisne površine objekta in površine 
parcele, do sedaj pa se je odmeril samo od neto
tlorisne površine objekta. Različne so tudi 
posamezne olajšave in faktorji dejavnosti za
posamezne vrste objektov. Po novem tudi ne
bo več odmere komunalnega prispevka za 
telefonsko in električno omrežje.”

Spremembe, do katerih je prišlo od obra-
vnave osnutka, ki ga je občinski svet sprejel
lani aprila, do predloga?

”Od osnutka do predloga so se ponovno pre-
računali stroški komunalnega opremljanja. V
samem naselju Medvode je prišlo do manjšega
povišanja stroškov, dodale so se olajšave za
kmetijske objekte v visini 25 odstotkov, ostale
spremembe pa so terminološke narave.”

Koliko bodo po novem investitorji morali
plačati komunalnega prispevka?

”Višina komunalnega prispevka se na območ-
ju občine razlikuje glede na komunalno oprem-
ljenost posameznega območja (opremljenost z
vodovodom, kanalizacijo, plinovodom, cestami,
javnimi in odprtimi površinami, površinami 
za ravnanje z odpadki) in vrste objekta (enodru-
žinska stanovanjska hiša, industrijski objekt, 
poslovni objekt, ...). Ker so med komunalno
opremljenostjo velike razlike, se tudi komunalni
prispevek po višini razlikuje med posameznimi
območji. Na območju naselja Medvod, ki ima

vso komunalno opremljenost (plinovod, vodo-
vod, kanalizacijo, površine za ravnanje z odpad-
ki, asfaltirane ceste in javne površine), bi znašal
komunalni prispevek za enodružinsko stano-
vanjsko hišo z velikostjo parcele 600 kvadratnih
metrov in neto tlorisno površino objekta 200
kvadratnih metrov približno 17.700 evrov. Za
naselja, ki imajo samo vodo, asfaltno cesto in
površine za ravnanje z odpadki, pa bi znašal ko-
munalni prispevek za objekt z istimi karakteri-
stikami priblizno 8.500 evrov.”

Cene so povečini višje, kot so bile doslej.
Zakaj to ne velja tudi za center Medvod?

”Cene so po novem praviloma malo višje.
Razlika je odvisna od komunalne opremljeno-
sti posameznega območja in vrste objekta. V
samem naselju Medvode komunalni prispevek
v večini primerov ne bo nižji, nižji bo prišel
samo v posameznih primerih, ko se bo objekt
priključil na plinovod. Do tega pride, ker je 
bil po sedanji metodologiji izračuna delež 
komunalnega prispevka, ki odpade na plino-
vod, izredno visok. Pri analizi dejanske vred-
nosti infrastrukture pa je bilo ugotovljeno, da
plinovod ne nosi tako visokih stroškov komu-
nalnega opremljanja.”

Pripravljate tudi odloke za druge občine.
Je v Medvodah komunalni prispevek visok?

”Višina komunalnega prispevka se med po-
sameznimi občinami razlikuje. Velike razlike
pa so tudi med posameznimi območji znotraj
ene občine. Sama višina komunalnega prispev-
ka je praviloma odvisna od komunalne oprem-
ljenosti in velikosti občine. Vse občine tudi še
ne odmerjajo komunalnega prispevka po novi
zakonodaji. Zaradi tega je občine med seboj
težko primerjati.”

Maja Bertoncelj

Nove cene komunalnega prispevka
Cene komunalnega prispevka v občini Medvode so po novem višje, na območju Preske brez plinovoda 

celo za skoraj polovico. Izjema so Medvode s plinovodom, kjer boste za komunalni prispevek 
plačali manj kot po sedanji odmeri. 

Lažje do občinske denarne pomoči
Medvode - Občinski svet občine Medvode je sprejel osnutek odlo-

ka o denarni pomoči v občini Medvode. ”Družbeno ekonomski sistem
v zadnjem času doživlja spremembe tudi na lokalni ravni. Število lju-
di, ki se soočajo s problemi vsakdanjega življenja, je vse večje. Po po-
moč na državo in lokalno skupnost se ne obračajo več le brezposelni
občani, pač pa vse pogosteje zaposleni, upokojenci, invalidi, ki jim
različne oblike zaslužka čez mesec ne zagotavljajo osnovnega preži-
vetja. Država ljudem v stiski na osnovi Zakona o socialnem varstvu
prek centrov za socialno delo pomaga z različnimi oblikami pomoči,
ki pa številnih socialnih problemov ne rešijo v celoti. Ključni problem
je v sistemu, ki uporablja za določanje upravičenosti posameznika do
pomoči tako visoke cenzuse, da jih večina ne doseže,” so zapisali v
obrazložitvi. Upravičenci do občinske denarne pomoči so tisti občani,
ki so brez dohodka, pa tudi tisti, katerih dohodek za 30 odstotkov pre-
sega minimalni dohodek za posameznega družinskega člana po zako-
nu, ki ureja socialno varstvo. Namen in cilj odloka je torej predvsem
s spremenjenim cenzusom zagotoviti večjo dostopnost do občinskih
denarnih pomoči. Za to je v občinskem proračunu zagotovljenih
80.800 evrov.

M. B. 

Odlok o pomoči družini na domu
Medvode - Medvoški občinski svet je na svoji seji 21. aprila sprejel

odlok o organiziranju in izvajanju socialno varstvene storitve ”Pomoč
družini na domu” v občini Medvode. Odlok se bistveno ne razlikuje od
doslej veljavnega, je pa usklajen z zakonodajo. Z odlokom se ureja iz-
vajanje, organizacija, namen, način in oblike izvajanja te socialno var-
stvene storitve, upravičence, obseg storitve, določitev cene, načina pla-
čila, olajšave in oprostitve. Storitev pomoč na domu je namenjena
upravičencem, ki imajo zagotovljene bivalne in druge pogoje za življe-
nje v svojem biavlnem okolju, če se zaradi starosti ali hude invalidno-
sti ne morejo oskrbovati in negovati sami, njohovi svojci take oskrbe ne
zmorejo ali zanjo nimajo možnosti, socialna oskrba na domu pa upra-
vičencem lahko začasno nadomesti institucionalno varstvo. Storitev
pomoč na domu se prilagodi potrebam posameznega opravičenca in
obsega: gospodinjsko pomoč, pomoč pri vzdrževanju osebne higiene
in pomoč pri ohranjanju socialnih stikov. Obseg vrst storitev določi
strokovna služba. Pomoč na domu na območju občine Medvode na
podlagi neposredne pogodbe organizira in izvaja Center za socialno
delo Ljubljana Šiška. Soglasje k ceni te storitve pa glede na sprejeti 
odlok po novem da občinski svet.  

M. B.

- Komunalnega prispevka se ne plača za
gradnjo objektov, ki jih gradi Občina
Medvode in so namenjeni za uresničeva-
nje javnih interesov.

- Pri priključitvi objekta na makadamsko
javno cesto se komunalni prispevek za
cesto zmanjša za 30 odstotkov.

- V občinski proračun je iz naslova ko-
munalnega prispevka v letu 2007 prišlo
dobrih 847 tisoč evrov. Izdali so 83 od-
ločb o odmeri komunalnega prispevka.
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Medvode so ocvetličene
Medvode - Na nekaterih občinskih zelenicah, predvsem na vidnejših

mestih, občane in obiskovalce Medvod razveseljuje pogled na cvetoče
rože. Župan Medvod Stanislav Žagar pravi: ”Prav je, da je občina ocve-
tličena. Ostale občine se pri tem osredotočajo predvsem na središča. Mi
izrazitega središča nimamo, tako da smo skušali ocvetličiti vsaj tista naj-
bolj vidna mesta. Za ocvetličenje skrbi podjetje, s katerim imamo skle-
njeno pogodbo. V prihodnje pa si želimo, da bi za zelenice skrbele med-
voške tovarne, vsaj tiste, ki dobro poslujejo. To je praksa v tujini in upa-
mo, da bo to v Medvodah zaživelo že prihodnjo pomlad.” M. B.

Knjižnica odprta tudi ob sobotah
Medvode - Knjižnica Medvode je postala samostojna, kar prinaša

nekaj sprememb. Ena izmed njih je nov urnik, ki je začel veljati 4.
maja. Novost je, da je knjižnica sedaj odprta tudi ob sobotah med 8. in
12. uro. Med tednom pa boste knjižnico lahko obiskali med 10. in 19.
uro, razen ob četrtkih, ko bo knjižnica odprta od 8. do 13. ure. M. B.Rože so tudi na krožišču na Klancu.

V knjižnico Medvode, ki je postala samostojna, bodo bralci odslej lahko hodili tudi
ob sobotah.

Medvode - Občina Medvode bo morala v
kratkem zgraditi dva nova vrtca. O prvem, v
Valburgi, je bilo v zadnjih mesecih veliko po-
vedanega. Po odločitvi na zboru krajanov ga
bodo zgradili na stari lokaciji, torej v Valburgi.
Nov vrtec pa bo tudi v Pirničah, na novi loka-
ciji ob šoli. Za čim prejšnjo zgraditev obeh no-
vih vrtcev se zavzemajo tudi v Vrtcu Medvo-
de. Novi prostori, kot pravijo, bi prinesli tudi
boljše bivalne in delovne pogoje.

”Intenzivno delamo na obeh projektih. Za obe
lokaciji poteka priprava dokumentacije. Glede
na poročilo o statiki objektov, bi moral še prej
kot Smlednik na vrsto priti vrtec v Pirničah. Ni
pa stanje tako slabo, da bi nas moralo skrbeti,
da se bo podrl. Je pa res ocena statike malce
slabša za vrtec v Pirničah. Iščemo način, kako
bi lahko oba vrtca čim hitreje zgradili. Pred
kratkim je bil na občini na obisku naš občan dr.
Igor Lukšič, minister za šolstvo in šport, ki sem
ga seznanil s to problematiko. Pogovarjali smo
se tudi o tem, kako bi ta problem rešili, tudi o
možnosti javno-zasebnega partnerstva ali dol-
goročnega najema posojila,” je pojasnil Stanis-
lav Žagar, župan občine Medvode, ki je znova
poudaril, da država ob tem, ko je sprejela, da je
vrtec za drugega otroka brezplačen, občine ni
nič vprašala. ”Posledica te odločitve je, da se je
število vpisanih otrok v vrtec močno povečalo,
občine pa kar čez noč težko zagotovimo nove
oddelke vrtca,” pravi.

Vpis v vrtec za prihodnje šolsko leto je kon-
čan. Tudi letos je vpisanih več otrok, kot bo pro-
stih mest. ”Za vstop s 1. septembrom je odklo-
njenih 118 otrok, od tega 55 iz občine, tistih za
vstop po 1. oktobru pa 44, od tega 26 občanov
Medvod. Starši so že prejeli odločbe. Sprejeli
smo 103 otroke. Ponavlja se zgodba iz preteklih
let. Veliko preveč je vpisanih, je pa ponavadi

potem tudi kar nekaj odpovedi, tako da pričaku-
jem, da bo tudi letos velika večina odklonjenih
otrok najbrž sprejetih. Lani je bilo odklonjeno
120 otrok, s 1. septembrom pa so bili sprejeti
vsi, ki so želeli vstopiti s tem datumom. Januar-
ja je bil odprt še en oddelek I. starostnega obdo-
bja na Senici,” je pojasnila Romana Epih, rav-
nateljica Vrtca Medvode.        Maja Bertoncelj

Priprave za dva nova vrtca
Na občini Medvode pripravljajo dokumentacijo za gradnjo vrtca v Valburgi in tudi v Pirničah. 

V Vrtec Medvode tudi letos več vpisanih otrok kot je prostih mest.

Hkrati s pripravo dokumentacije za gradnjo vrtca v Valburgi poteka tudi priprava dokumentacije za gradnjo 
novega vrtca v Pirničah, ki ga ne bodo gradili na sedanji lokaciji (na sliki).
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Medvode - Občinski svet občine Medvode je
zavrnil osnutek pravilnika o spremembah pra-
vilnika o sofinanciranju programov turističnih
dejavnosti v občini Medvode. Predlog za spre-
membo pravilnika, ki je bil sprejet v letu 2006,
je bil podan s strani Turistične zveze Medvode. 

Prek javnega razpisa za sofinanciranje pro-
gramov turističnih dejavnosti v letu 2008 je bil
denar dodeljen tudi Športnemu društvu ŠD
ŠRC Preska za projekt ”Promocija kandidature
za pridobitev tekmovanja svetovnega pokala v
smučarskem teku v letih 2009-2011”. Dodelitvi
tega denarja pa je ugovarjala Turistična zveza
Medvode, z obrazložitvijo, da ŠD ŠRC Preska
ni turistično društvo, zato ni upravičeno do do-
delitve proračunskega denarja iz tega razpisa.
Ugovor je bil zavrnjen kot neutemeljen, ker da
ima društvo v svojem temeljnem aktu registri-
rano tudi turistično dejavnost, zato tudi izpol-
njuje pogoje za dodelitev denarja iz razpisa. Na
Turistični zvezi Medvode so nato vložili pobu-
do za spremembo pravilnika, ki bi se spremenil
tako, da bi denar iz tega razpisa lahko dobila le
turistična društva in njihove zveze s sedežem na
območju občine Medvode, kar pa svetniki niso
sprejeli. Proti je bil tudi odbor za turizem in go-
stinstvo. Alenka Žavbi Kunaver, predsednica
odbora, je pojasnila, da s tem ne bi rešili ni-
česar, saj bi lahko društva v ta namen tudi spre-
menila svoje ime, kar so društva že napoveda-
la, poleg tega menim, da denar, namenjen pro-
jektom in programom s področja turizma, lahko

izvajajo tudi druga društva ali turistične kmeti-
je, ne pa zgolj turistična društva. ”Osnutek, kot
ga je sprejemal in na koncu tudi zavrnil občin-
ski svet, izhaja še iz časov prejšnje sestave turi-
stične zveze. Glavni namen spremembe je bil,
da se doseže to, da bi na turističnem razpisu
lahko sodelovala le turistična društva oz. druš-
tva, ki imajo turizem za glavno in osnovno de-
javnost. Količina denarja, namenjenega za turi-
zem iz občinskega proračuna, je zelo omejena,
zato smo hoteli s tem zaščititi in zagotoviti ne-
moteno delovanje zgolj in predvsem turitičnih
društev. Menimo, da imajo ostala interesna po-
dročja (kultura, mladina, šport) na voljo dovolj
sredstev iz občinskega proračuna in se nam ne

zdi pravično in ne nazadnje tudi smiselno, da bi
lahko na turističnem razpisu sodelovala kar vsa
društva, ki bi se za to odločila. Povod za pred-
log tega osnutka pravilnika je bil res dodeljen
”turistični” denar športnemu društvu ŠRC Pre-
ska Medvode, kar pa ne pomeni, da ne bi enako
odreagirali, če bi šlo za kakšno drugo drušvo iz
kake druge interesne sfere. Kljub temu pa vse
skupaj ne pomeni, da nismo pripravljeni sode-
lovati z ostalimi društvi in izvajati skupnih pro-
jektov. Glavni in pravzaprav edini problem je
zelo skromen turistični proračun, ki komaj 
zadovoljuje osnoven razvoj turizma v občini,”
je pojasnil Jure Galičič, novi predsednik Turi-
stične zveze Medvode. Maja Bertoncelj

Za ”turistični” denar tudi 
druga društva

Turistična zveza Medvode je predlagala spremembo pravilnika o sofinanciranju turističnih dejavnosti 
v občini z namenom, da bi na turističnem razpisu lahko sodelovala le turistična društva oz. društva, 

ki imajo turizem za glavno in osnovno dejavnost. Osnutek pravilnika ni bil sprejet.
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Drugi sklepi OS iz 18. seje:
- Občinski svet Občine Medvode je dal soglasje k dodelitvi dela

plače za redno delovno uspešnost v Zdravstvenem domu Medvode v.
d. direktorici Vidi Šišteršič Bregar v višini 535,56 evra, direktorju
asist. mag. Rajku Vajdu v višini 1.071,11 evra in pomočnici direktorja
Andreji Žavbi v višini 220,09 evra. 

- Sprejeli so osnutek odloka o spremembah in dopolnitvi odloka o
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. V odloku je predviden
nov člen, v katerem piše, da nadomestila za uporabo stavbnega
zemljišča ne plačujejo javni zavodi s področja družbenih dejavnosti,
katerih ustanovitelj je Občina Medvode in prostovoljna gasilska društ-
va. Krajevne skupnosti ne plačujejo nadomestila za uporabo stavbnega
zemljišča za prostore, v katerih opravljajo to svojo dejavnost. Nado-
mestilo za uporabo stavbnega zemljišča se ne plačuje za izvajanje
javnih kulturnih programov, kulturnih projektov, humanitarnih 
programov in programov športa, ki jih financira država ali Občina
Medvode, če potekajo na stavbnih zemljiščih oziroma stavbah v lasti
Občine Medvode. 

- Seznanili so se s poročilom župana o sklenjenih pogodbah v letu
2008,

- Potrdili so naslednje kandidate za predstavnike ustanovitelja, torej
Občine Medvode, v svet Zavoda Mladinski center Medvode: Zdenko
Bokal, Iztoka Pipana in Vido Šušteršič Bregar. M. B.

Zasipanje jame pod nadzorom
Medvode - Jamo na Jeprci že dlje časa zasipajo. Odlaganje materiala

poteka pod nadzorom. ”Predvidevamo, da bo jama dokončno zasuta v
dveh do treh letih. Na tem območju smo v dolgoročnem prostorskem
načrtu predlagali športne površine, je pa težko reči, če bo ta predlog
tudi sprejet,” je povedal Stanislav Žagar, župan Medvod. Kaj bo v pri-
hodnje na tem območju, torej še ni znano. M. B.

Jamo na Jeprci naj bi zapolnili v dveh do treh letih.

Prek javnega razpisa za sofinanciranje programov turističnih dejavnosti v letu 2008 je bil denar dodeljen tudi
Športnemu društvu ŠD ŠRC Preska.
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Župan Občine Medvode objavlja

JAVNI POZIV
za predlaganje člana sveta javnega zavoda

Mladinskega centra Medvode

V skladu s 14. členom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mladinski cen-
ter Medvode (Ur. l. RS, št. 103/08) imenuje župan predstavnika zaintere-
sirane javnosti oziroma uporabnikov v svet zavoda.
Zato zainteresirano javnost in uporabnike pozivam, da pisne prijave, ki 
vsebujejo kontaktne podatke in opis izkušenj s področja mladinskih 
dejavnosti, pošljejo do 15. maja 2009 na naslov: Občina Medvode, Župan,
Cesta komandanta Staneta 12, Medvode, s pripisom: ”Ne odpiraj - prijava
na javni poziv za izbiro člana sveta MCM”.          

Stanislav Žagar, župan

Nesporazum o obratovalnem času
Jedro, nov mladinski klub javnega zavoda Mladinski center Medvode, deluje v prostorih, 

katerih lastnik je društvo Partizan Medvode. V društvu pravijo, da bi se v centru morali držati njihovega
hišnega reda in vrata gostinskega lokala Klub Jedro zapreti ob 22. uri. 

Medvode - Pred dobrim mesecem je bilo 
odprtje Jedra, novih prostorov Mladinskega
centra Medvode, ki so namenjeni mladim. 
Prišlo pa je do manjšega nesporazuma glede
obratovalnega časa gostinskega lokala Klub
Jedro. Občina je namreč odobrila podaljšan
obratovalni čas, na kar so se pritožili v društvu
Partizan Medvode, ki je lastnik objekta, v 
katerem ima prostore Jedro.

”Lani so se predstavniki društva MKC Med-
vode oglasili v prostorih društva Partizan Med-
vode in nas seznanili, da se zanimajo za najem
prostorov, ki jih je prejšnji najemnik uporabljal
za potrebe Biljardnice. Povedali so, da v prosto-
rih načrtujejo izvajati različne kulturne oblike
izobraževanja, nastopanja in delovanja mladih.
Že takrat smo se dogovorili, da bo glasbena sek-
cija ostala v kletnih prostorih Kmetijske zadru-
ge. O obratovalnem času pa nismo govorili, ker
se nam je zdelo samoumevno, da bodo delovali
v skladu z našim hišnim redom, ki velja v tem
objektu, zato smo bili presenečeni, ko smo izve-
deli, da so jim na občini odobrili podaljšan
obratovalni čas, ob koncu tedna celo do 2. ure
zjutraj. Kot podnajemniki so se dolžni ravnati
po hišnem redu, ki ga imamo. Na občino smo
takoj poslali pritožbo z zahtevo, da se dovoljenje
prekliče in izda novo odločbo brez podaljšane-
ga obratovalnega časa, a dobili prav smešen od-
govor, da naj se med seboj uskladimo. V javnem
zavodu bi za podaljšanje obratovalnega časa
morali dobiti pisno soglasje lastnika objekta, ki
pa ga niso,” pojasnjuje Bojan Šolar, predsednik
društva Partizan Medvode. Kot pravi Šolar,
podpirajo dejavnost mladih: ”Pri tem pa se po-
stavi vprašanje ali se celostno oblikovanje mla-
dih podpira tudi z alkoholno pijačo, ki se toči v
prostorih. Na temo Mladinskega centra Medvo-
de so imeli člani UO društva sestanek in spreje-
li sklepe, da je odpiralni čas lahko največ do 22.
ure, da je potrebno onemogočiti prodajo alko-
holnih pijač in da je treba spoštovati hišni red
Partizana Medvode. Ne želimo, da bi prišlo do
najhujšega, preden bo kdo ukrepal.” 

In kaj na to pravijo v javnem zavodu Mladin-
ski center Medvode? Matija Froehlich, v. d. di-
rektorja zavoda, je pojasnil, da je prišlo do

manjšega nesporazuma, saj zaradi številnih ob-
veznosti (adaptacija prostorov, ustanovitev za-
voda, priprave na odprtje ...) enostavno ni bilo
časa za podrobnejše uskladitve, kot je npr. obra-
tovalni čas: ”Kot odgovorna oseba javnega za-
voda prevzemam vso odgovornost za nezado-
stno komunikacijo z naše strani. Glasbena sek-
cija oz. vaje glasbenih skupin so ostale v starih
prostorih, kot obljubljeno, ni pa bilo rečeno, da
v novem klubu ne bodo potekali koncerti. To
smo jasno povedali tudi v naši predstavitvi pro-
grama, da bodo enkrat na teden, samo ob pet-
kih, potekali koncerti. Koncertna dejavnost je
namreč ena od pomembnih dejavnosti zavoda,
opredeljena v Odloku o ustanovitvi zavoda, ki
ga je sprejel občinski svet in je v javnem inte-
resu. Podaljšani obratovalni čas smo na Občini
pridobili na podlagi najemne pogodbe s podjet-
jem Interplay, d. o. o., in izpolnjenega obrazca.
Nihče nam ni povedal, da moramo pridobiti 
pisno dovoljenje s strani Partizana Medvode. Če
je to potrebno, bomo to seveda storili. V najem-
ni pogodbi s podjetjem Interplay, d. o. o., ni niti

z besedo omenjen hišni red, tako da sploh ni-
smo vedeli, da obstaja takšen interni dokument.
Registrirani smo tudi za točenje pijač in glede
tega ne kršimo nobenega zakona. Dejstvo je, da
se mladi družijo in zabavajo do poznih ur, vpra-
šanje je samo, ali bo lokalna skupnost poskrbe-
la, da to počnejo v nadzorovanjem okolju, ali ne.
Seveda je s tem povezano neko tveganje, ampak
tako je z vsako stvarjo, sploh pa z odraščanjem,
kjer mladostniki na vsakem koraku preizkušajo
meje, ki jih postavljajo odrasli. Razumeti mlade
je za nekatere odrasle ljudi boleče in neprijetno,
saj je njihovo (odklonsko) vedenje v resnici 
odsev razbolelih odnosov med starši in otroki.” 

Jedro je odprto že dober mesec in kot pravi
Froehlich, je dobro obiskano: ”Mladi in starej-
ši so navdušeni. Jedro dnevno v povprečju obi-
šče 50 mladih, na prireditve pa jih pride okrog
dvesto, kar potrjuje, da so bili takšni prostori
za mlade resnično potrebni. Kljub vsem na-
sprotovanjem naši dejavnosti, ki se še kar vrsti-
jo, se bomo za mlade trudili še naprej.” 

Maja Bertoncelj

Jedro je vrata odprlo pred dobrim mesecem. Dnevno ga obišče okrog petdeset mladih.

OBVESTILO
Na podlagi prejetih poročil o preizkusu vode vam sporočamo, da zaradi 
varnosti zdravja uporabnikov ostane v veljavi stalen preventivni ukrep preku-
havanja pitne vode v prehrambne namene pri uporabi vode iz naslednjih 
vaških vodovodnih sistemov:

VVS Belo-Ojstrica VVS Steška planina
VVS Drnovec VVS Vaše
VVS Golo Brdo-Polana VVS Žlebe-Jetrbenk
VVS Mamovec-Tehovec VVS Žlebe-Seničica
VVS Sora VVS Žlebe-Studenčice

Poročila so dostopna na spletni strani Občine Medvode.
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Nadzorni odbor je politično telo. Katere
stranke, liste imajo svoje predstavnike v
medvoškem nadzornem odboru?

”Nadzorni odbor Občine Medvode ima pet
članov. Jaz sem bil izvoljen za predsednika.
Imel sem podporo SDS, čeprav nisem član te
stranke. Nisem član nobene stranke. Člani od-
bora so še: Nevenka Plešec (s podporo Neod-
visne liste za napredek krajev občine Medvo-
de), Gustav Šimic (s podporo SD), Mitja Star-
man (s podporo LDS) in Anton Pušar (s pod-
poro Dragana Djukića - takrat še stranke Ak-
tivna Slovenija). Kot že rečeno, ne pomeni, da
so izvoljeni člani NO tudi člani stranke ali li-
ste, ki je objavila podporo.”
Kako poteka vaše delo?

”Pri delu Nadzornega odbora (NO) obstajajo
pravila, ki se jih poizkušamo karseda držati.
Naloge nadzornega odbora lahko v grobem
razdelimo v dve skupine. Pri prvi skupini je na-
loga NO predvsem ugotavljanje skladnosti
predloga proračuna, rebalansa in zaključnega
računa z zakonodajo, ter nekoliko manj s samo
vsebino. O vsebini namreč odločajo župan kot
predlagatelj ter občinski svet. Nadzorni odbor
lahko poda samo svoje mnenje oziroma pripo-
ročila, ki pa jih lahko občinski svet upošteva ali
pa tudi ne. V drugi skupini nalog pa je funkci-
ja Nadzornega odbora nekoliko bolj opredelje-
na. Gre za nadzore, ki se opravljajo na podlagi
letnega načrta nadzorov, ki ga vsakoletno sprej-
me NO na pobudo občinskega sveta, na pobu-
do župana, na pobudo članov nadzornega od-
bora, tudi na pobudo občanov. Ko evidentiramo
pobudo za nadzor, se določi število članov NO,
ki bodo v nadzoru sodelovali. Že v samem za-
četku postavimo merila za nadzor (zakonitost,
smotrnost, gospodarnost), ki jih merimo z ve-
ljavno zakonodajo ter veljavnimi pravilniki, ki
jih je sprejela občina Medvode. Poročevalci pri
nadzoru pripravijo začasno poročilo z ugotovit-
vami, ki jih posredujemo nadzorovani osebi, ki
ima v skladu s pravilnikom 30-dnevni rok za
predložitev ugovora. Po obravnavi morebitnega
ugovora NO pripravi zaključno poročilo o nad-
zoru, o katerem glasujejo člani NO. Moram po-
udariti, da so bili do sedaj vsi nadzori sprejeti s
soglasjem vseh članov NO.”
V tem mandatu se o nadzornem odboru ve-
liko sliši. 

”NO odbor v sedanjem sklicu in sestavi se je
že na samem začetku soglasno odločil, da bo
opravljal svojo funkcijo v skladu z zakonodajo
in seveda predvsem v skladu s pričakovanji ob-
čanov. Se pravi, da bo opravljal nadzore ter o
rezultatih tudi obvestil zainteresirano javnost.
Pri tem je ugotavljanje zakonitosti lažji del
ugotavljanja, saj postopke občine in porabo
merimo z običajno jasnimi zahtevami zakonov.
In v kar nekaj dosedanjih nadzorih smo ugoto-
vili, da občina ni delovala v skladu z zakoni.
Nekoliko težje je definirati ne-smotrnost pora-
be, saj so mnenja o smotrnosti lahko zelo sub-

jektivna in se običajno testirajo na naslednjih
volitvah.”
Koliko nadzorov ste opravili?

”Zaključenih je pet nadzorov: nadzor zakoni-
tosti in smotrnosti porabe sredstev vzdrževanja
lokalnih cest v občini, nadzor nad strokovnima
ekskurzijama v Španijo in na Irsko, nadzor po-
stavke Pastoralni dom Preska, nadzor nakupa
gasilskega vozila za PGD Zbilje, nadzor nad
investicijami. Zaključna poročila so objav-
ljena na spletni strani http://www.medvode.si/
nadzorni_odbor.htm. Še pri enem nadzoru
smo v zaključni fazi (čeprav je bil opravljen že
v letu 2008), v obravnavi pa imamo še dva
nadzora: ŠRC Preska glede gradnje športno re-
kreacijskega centra in podjemne pogodbe v
občini, seznam vseh posrednih in neposrednih
proračunskih porabnikov.”
Ste pri vseh nadzorih ugotovili napravilnosti?

”Kot ste že sami ugotovili, se o NO v tem
mandatu veliko sliši. Vendar moram poudariti,
da smo nepravilnosti v delovanju Občine Med-
vode ugotovili samo v nekaterih segmentih in
ni vse tako negativno, kot želijo prikazati ne-
kateri z objavami v dnevnem časopisju. Do se-
daj nismo imeli nikakršnih pripomb na pravil-
nost računovodskih izkazov, prav tako ne na
samo organizacijo in tok finančnih dokumen-
tov. Na žalost pa se naš glas sliši samo takrat,
ko ugotovimo neskladje z zakonodajo.”
Največ je bilo govora o strokovni ekskurziji
Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo. Kaj je
pri tem najbolj sporno?

”NO ne oporeka potrebi po strokovnem izob-
raževanju, ki bi vodilo k razvoju občine. Spor-
no pa je, da odbor za kmetijstvo ni imel prora-
čunske osnove, da nima izdelanih meril, na
podlagi katerih bi se lahko tovrsnih ekskurzij
udeležili zainteresirani kmetje (razpis z meri-

li), da so se strokovne ekskurzije udeležili tudi
udeleženci, ki z namenom ekskurzije niso 
imeli nikakršne zveze (v tem primeru lahko
govorimo o izletu). Občina ni ravnala javno z
javnim denarjem. Po drugi strani pa razmišljaj-
mo še nekoliko drugače. V občini Medvode 
nimamo samo odbora za kmetijstvo, temveč še
vrsto drugih odborov. Zamislite si, da bi vsi
odbori uporabili možnost, da organizirajo
takšne strokovne ekskurzije. V primeru eks-
kurzij odbora za kmetisjtvo gre za hujšo krši-
tev zakona o javnih financah. Poročilo bomo
predali Računskemu sodišču.”
Kako pa ugotavljate smotrnost?

”Jo je težko ugotavljati. V NO je pet članov
in ko smo ugotovili nesmotrnost, so bili vsi
sklepi sprejeti soglasno. Če se vseh pet članov
strinja, da gre za nesmotrno porabo, potem je
velika verjetnost, da to drži. Na drugi strani pa
ima župan seveda pravico, da meni, da to ni
tako. Na koncu to lahko ugotovi računsko so-
dišče, ministrstvo za finance.”
Nadzor ste opravili nad zadnjima dvema to-
vrstnima ekskurzijama. Kaj pa ostale iz
preteklih let? Zakaj so sedaj te ekskurzije
kar na enkrat postale velik problem?

”Pobuda za nadzor je prišla od članov Nad-
zornega odbora, prav tako pa na pisno pobudo
LDS. Okvir nadzora smo postavili v čas naše-
ga mandata. Vsako nenamensko, nejavno in
nezakonito trošenje je problem, ne gleda na vi-
šino zneska. Zakaj o tem v prejšnjih sklicih ni
bilo slišati, ne morem soditi.”
Kakšen je bil vpliv LDS pri tem nadzoru?

”Menim, da vpliva LDS ni. Po javnih obja-
vah sicer izgleda, kot da je to zelo pereče. Edi-
no, kar smo prejeli s strani LDS, je pisen pred-
log za nadzor teh ekskurzij, vse ostalo smo
sprejeli kot člani NO.”

Zaključili pet nadzorov
Nadzorni odbor občine Medvode je v delovanju občine ugotovil nepravilnosti, a kot v pogovoru pravi 

Sašo Bitenc, predsednik Nadzornega odbora (NO), so nepravilnosti ugotovili samo v nekaterih segmentih 
in dodaja: ”Ni vse tako negativno, kot se skuša prikazati.”

Sašo Bitenc, predsednik Nadzornega odbora Občine Medvode
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Medvode - V aprilski številki Sotočja smo pi-
sali o tem, da je Nadzorni odbor Občine Medvo-
de izdal končno poročilo v zvezi z nadzorom o
zakonitosti in smotrnosti porabe denarja za na-
mene strokovnega potovanja Odbora za kmetij-
stvo in gozdarstvo pri občinskem svetu, lani na
Irsko, predlani pa v Španijo. 

Poročilo so posredovali tudi kriminalistom, 
poslali pa ga bodo tudi Računskemu sodišču.
Kriminalisti so zaključili s predkazenskim po-
stopkom. Vinko Stojnšek, tiskovni predstavnik
Policijske uprave Ljubljana, je pojasnil, da so na
pristojno tožilstvo že marca zoper eno osebo po-
dali kazensko ovadbo zaradi suma storitve kaz-
nivega dejanja Zloraba uradnega položaja ali
uradnih pravic po 261. členu kazenskega zakoni-
ka. Za komentar smo vprašali župana Medvod
Stanislava Žagarja, ki je bil nadzorovana 
oseba. Pravi, da on ni dobil nobene ovadbe in da
o tem ne ve nič. O ugotovitvah nadzornega 

odbora meni: ”Težko se je pogovarjati z nadzor-
nim odborom, ki se je postavil na stališče, da
ima vedno prav. Težko se je o tem pogovarjati s
političnim organom občine. Mi menimo, da so
ekskurzije smotrne, oni, da niso. Kdo bo razso-
dil, kaj je smotrno in kaj ne? Strokovne ekskur-
zije podpiram, pa ne samo ekskurzij kmetijskega
odbora, temveč kakršno koli strokovno izpopol-
njevanje. Žal se vsega ne da videti doma. Eks-
kurzije kmetijskega odbora so se dogajale tudi v
preteklosti. Sam sem se udeležil le zadnjih treh:
na Sicilijo, na Irsko in v Španijo. Zanimivo, da
doslej v vseh teh letih te ekskurzije nikoli niso
bile sporne. In če so sedaj postale sporne zaradi

moje udeležbe, se bom nadaljnji udeležbi pač
odpovedal. Če pa so strokovne ekskurzije sporne
kot take, potem pa je to velik sistemski problem
v tej državi, ki pa je lahko nevaren za razvoj
družbe.” Odzval se je tudi na očitek, da se v
Medvodah vse dela kar po svoje: ”V vseh dose-
danjih mandatih sem bral, da se v Medvodah
dela kar po svoje in mimo predpisov. Do danes
pa še nihče ni nič dokazal. Dela se vedno v 
korist in v dobro občine ter gospodarno.”

Na dogajanje so se odzvali tudi v Odboru za
kmetijstvo in gozdarstvo, ki so v izjavi med 
drugim zapisali (podpisani so štirje člani): ”Po
statutu Občine Medvode ima Nadzorni odbor
pristojnost nadzora nad namenskostjo in smotr-
nostjo porabe proračunskih sredstev organov in
organizacij, zato člani Odbora za kmetijstvo in
gozdarstvo menimo, da nadzorni odbor nima
pristojnosti ugotavljanja zakonitosti strokovnih
potovanj, saj so za takšne ugotovitve pristojne
druge inštitucije v Republiki Sloveniji. Znesek,
ki je bil porabljen za strokovno potovanje pred-
stavlja zgolj in samo eno tisočinko občinskega
proračuna, zato člani odbora menimo, da je de-
janje nadzornega odbora in predlagateljev nad-
zora politično motivirano s strani medvoške
LDS. Ogorčeni in začudeni smo tudi nad izjava-
mi, ki jih svetnica Alenka Žavbi Kunaver daje po
časopisnih medijih. V svojih izjavah za javnost
podaja neosnovane in brez dokazov podprte 
trditve o tem, kje vse smo bili člani odbora na
strokovnem potovanju po Španiji. Ker so izjave
lažne, pričakujemo, da svoje izjave opraviči ali
pa umakne. Če ne dokaže svojih trditev, bo od-
bor vložil kazensko prijavo na Državno tožilstvo
Republike Slovenije.” 

Alenka Žavbi Kunaver (LDS) na drugi strani
meni drugače: ”Malce nenavadno je, da me po-
zivajo, naj se opravičim, če ne vem, zakaj, ker
dopisa sploh nisem prejela. V vseh izjavah sem
se sklicevala zgolj in samo na podatke, ki sem jih
pridobila v uradni dokumentaciji, do katere mi
je pomagala informacijska pooblaščenka, saj so
na občini dolgo skrivali informacije in doku-
mente v zvezi z omenjenimi potovanji. Pri meni
je zakonitost in spoštovanje zakonodaje na pr-
vem mestu. Pri potovanjih je spornih več zadev
in moja opozorila o nepravilnostih in neskladju z
zakonodajo so podprli tako Nadzorni odbor ob-
čine Medvode, kot tudi Ministrstvo za finance
ter Urad vlade za lokalno samoupravo. Vsekakor
podpiram izobraževanja, vendar če hočemo, da
bo občina imela nekaj od tega, se morajo izobra-
ževati predvsem tisti, ki skrbijo za razvoj določe-
nega področja, ne pa politični organ, kot je od-
bor za kmetijstvo. Ne gre za politično motiviran
nadzor, pač pa za neupoštevanje zakonodaje.
Kot svetnica sem dolžna opozarjati na nepravil-
nosti. Revizije ni delal nihče, ki bi imel kakršno
koli vezo z LDS. Sicer pa ne pričakujem, da bo
do tožbe prišlo, ker menim, da bi bila že vnaprej
izgubljena. Če je bilo kaj spornega, naj se obrne-
jo na novinarje, ki so o tem pisali, ne name.” 

Maja Bertoncelj

Ekskurziji še odmevata
”Če so strokovne ekskurzije sporne kot take, potem je to velik sistemski

problem v tej državi,” pravi župan Medvod Stanislav Žagar.

Kako pa je z lanskim izletom v Benetke za
občinske svetnike, člane odborov, predstav-
nike javnih zavodov in zaposlene v upravi?

”Občinski izlet v Benetke je bil poleg stro-
kovnih ekskurzij del nadzora v samem začet-
ku. Vendar smo v postopku nadzora ugotovili,
da gre za dva ločena postopka. Strokovne eks-
kurzije, ki bi jih organiziral odbor za kmetij-
stvo, bi bile ob nekaterih manjših spremembah
(pravilnik z merili, javna objava, poziv zaintre-
sirani javnosti, sprejeta proračunska postavka)
upravičene in bi pripomogle k razvoju, za izlet,
ki ga organizira občinska uprava, pa je bilo že
takoj jasno, da ni v skladu z zakonom, ker gre
res samo za izlet. Nadzor nad tem bomo še
opravili. Izleti so vsi nezakoniti.”
Kaj se vam na splošno zdi najbolj sporno
pri porabi javnega denarja v Medvodah? So
to te omenjene ekskurzije ali kaj drugega?

”Investicije. Drobljenje investicij za seboj po-
tegne stroške, ki so popolnoma nepotrebi, če bi
bila investicija pripravljena od začetka do kon-
ca. V tem segmentu se ne strinjam z županom,
ki opravičuje drobljenje s tem, da v proračunu
ni zagotovljeno zadosti denarja za vse, kar je
potrebno postoriti, in da samo na tak način lah-
ko zadostimo željam in zahtevam občanov.
Drugo je nespoštovanje zakona o javnih naro-
čilih, tako za storitve kot za opremo. Ne glede
na to, da so ekskurzije v zadnjem času dvigni-
le največ prahu, menim, da je obseg nesmotr-
nosti bistveno večji drugje.”
Vaše osebno mnenje na podlagi teh nadzo-
rov: kako se dela z javnim denarjem v Med-
vodah?

”Na to vprašanje ni enoznačnega odgovora.
Na eni strani smo ugotovili očitno kršenje za-
konov ter nenamensko porabo, prav tako je
moje osebno mnenje, da bi občina Medvode
lahko napredovala bistveno hitreje ob jasno za-
stavljenih dolgoročnih ciljih. Na drugi strani
pa so določene usmeritve pri porabi pozitivne
in v duhu dobrega gospodarja.”
Prisotni ste bili na nekaj sejah občinskega
sveta. Vaš pogled na ”vzdušje” na sejah?

”Vzdušje na sejah občinskih svetnikov odraža
stanje, ki se vleče že nekaj let. Na eni strani žu-
pan, ki trmasto vztraja pri svojem edinem prav,
na drugi strani pa neplodno potenciranje neka-
terih problemov s strani nekaterih svetnikov in
svetnic, ki so namenjeni predvsem politični pre-
poznavnosti. Vendar ”naše” seje občinskega
sveta v tem pogledu niso nič drugačne od sej v
veliki večini ostalih občin, saj so župan, občin-
ski svet in nadzorni odbor politična telesa.”
Kaj nadzorni odbor čaka v prihodnjih me-
secih?

”Še veliko dela. V tem sklicu nameravomo
odpreti še enega od izredno zahtevnih nadzorov
investicij (v komunalo in v ceste, izbrali bomo
tistega, ki ga bomo sposobni nadzirati), prav
tako pa bomo nadaljevali z nadzori, ki so v
teku. Zadnji nadzor, ki smo ga opravili, je 
bil redno vzdževanje cest, kjer je šlo za kršenje
zakona o javnih naročilih. Občina bi morala
najkasneje leta 2005 razpisati nov razpis za
koncesijo in tega niso naredili in podjetju Grad-
kop z aneksi podaljševali pogodbo štiri leta.
Ugotovili smo tudi, da so bila kršena pogodbe-
na naročila, se pravi način obračunavanja cen.
Ugotovili smo, da je šlo za oškodovanje občin-
skega proračuna v višini 70 tisoč evrov.” 

Maja Bertoncelj

Stanislav Žagar

Alenka Žavbi Kunaver
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Smlednik - Kulturno umetniško društvo
Smlednik je v tamkajšnjem kulturnem domu
2. maja pripravilo slavnostno prireditev ob peti
obletnici vstopa Slovenije v Evropsko unijo.
Častni govornik je bil poslanec evropskega
parlamenta Lojze Peterle, v programu sta zape-
la Mešani pevski zbor sv. Urha z zborovodjem
Andrejem Žagarjem in Lovski pevski zbor
Medvode z zborovodjem Janezom Čadežem,
slovesnosti pa se je udeležil tudi medvoški žu-
pan Stanislav Žagar. 

V Smledniku so bili sploh eni redkih, če že
ne edini, ki so ob peti obletnici pripravili po-
sebno slovesnost. ”Obletnica je pomembna,
ponosni smo na to in smo rekli, zakaj pa se je
ne bi spomnili s prireditvijo. Pobudo smo dali
v našem pevskem zboru, povabili smo še Lov-
ski pevski zbor in kot govornika evropskega
poslanca Lojzeta Peterleta. Iz več strani so
nam čestitali za idejo. Prireditev bo morda po-
stala tradicionalna in še bolj slavnostna,” je
povedal Andrej Žagar, zborovodja Mešanega
pevskega zbora sv. Urha. 

Lojze Peterle je v svojem govoru obudil del-
ček naše zgodovine, povedal nekaj o sedanjosti,
tudi o aktualnih dogodkih, in se zazrl v prihod-
nost. Med drugim je povedal: ”Vesel sem in
vam tudi čestitam, da praznujete ta pomemben
dan. Imam občutek, da je relativno malo krajev,
kjer se praznuje peta obletnica. Naj spomnim
na začetke naše samostojne države, na leti 1990
in 1991. Če ne bi takrat večina Slovenk in Slo-
vencev vedela, kam je treba obrniti slovensko
krmilo, potem bi verjetno delili usodo tistih, ki
so danes kandidati ali želijo biti kandidati za

vstop v evropsko zvezo. Danes ni glavni pro-
blem gospodarska kriza. Glavno, kar nam da-
nes manjka, je veselje do življenja. Naša naloga
po vsem tem, kar smo naredili, ko se nam ni tre-
ba bati ne za meje, ne za jezik, je, da moramo
najti to veselje. Pred nami je veliko novih izzi-
vov, ki so povsem drugačni, kot so bili leta 1990.
Takrat smo se morali rešiti neke družbe, v kate-
ri smo izgubljali, se ni dalo napredovati. Danes
smo na pravi strani, v pravi družbi, v družbi
svobodnih, demokratičnih narodov, ki želijo ži-

veti v miru, v sožitju, v sodelovanju. Danes je
čas sodelovanja. Lepo je bilo biti zastopnik 
Slovenije v Evropskem parlamentu in vem, da
se bo tam čedalje več odločalo o našem nadalj-
njem življenju. Ni nepomembno, koga tam ima-
mo. Tudi ni nepomembno, kako država sodelu-
je z evropskimi institucijami. Mi se moramo
boriti za to, da bomo na podlagi znanja, ki ga
imamo, uveljavili naše interese znotraj te zveze,
v kateri tudi manjši imajo svojo možnost, če le
imajo dobro idejo.” Maja Bertoncelj

Praznovali obletnico vstopa v unijo
V Smledniku so 2. maja praznovali peto obletnico vstopa Slovenije v evropsko unijo. Govornik je bil 

Lojze Peterle, poslanec evropskega parlamenta. 

Sora - V Sori so tudi letos ob prvem maju postavili mlaj. ”Mlaj ob
prvem maju se je v Sori začelo postavljati okrog leta 1950. Organiza-

torji so bili sorški gasilci, ob pomoči vseh ostalih društev in organiza-
cij na vasi. Naj kot pobudnike omenim Franca Frlica, Vinka Vebra 
in Antona Šušteršiča,” je pojasnil Mirko Javeršek, predsednik KS
Sora in predsednik PGD Sora.

Organizator postavitve mlaja je bilo tudi letos PGD Sora v sodelova-
nju s tamkajšnjim športnim in tudi kulturnim društvom. Vodja dvigo-
vanja mlaja je zadnja leta Franci Zadnikar, za pospravljanje pa poskrbi
gospodar društva Edo Zupan. ”Mlaj sedaj že več let stoji pri novem ga-
silskem domu. V preteklosti pa je stal na sredi vasi pri kapeli v parku,
pa tudi na ”špici” ob cesti v Ločnico,” pravi Javeršek. Letos je pri po-
stavitvi mlaja sodelovalo 32 mož in fantov. Daroval ga je Franc Knific
iz Rakovnika, v višino pa meri 27,5 metra. 

Javeršek je ob tem še povedal, da se je pomembno zavedati svojih 
korenin in zgodovine kraja, ki je nadvse slavna in častitljiva, ter omenil
obletnice, ki jih letos in prihodnje leto praznujejo v Sori: ”Naslednje
leto bomo obeležili 100 let starega gasilskega doma v Sori. Ob tej 
priložnosti bi radi stolp rekonstruirali v duhu originala iz leta 1910. 
Letos praznuje Kulturno umetniško društvo Oton Župančič častitljivih
60 let vsestransko razvejane umetniške dejavnosti, spominjamo se 
35 let folklore. V Sori je fara že krepko čez 700 let. Takih krajev je v
Sloveniji malo.” Maja Bertoncelj, foto: Tone Brdnik

Prireditev sta s skupno pesmijo zaključila Mešani pevski zbor sv. Urha in Lovski pevski zbor Medvode.

Nadaljujejo tradicijo postavljanja mlaja
Mlaj v Sori, ki v višino meri 27,5 metra, je postavilo 32 mož in fantov.

Ročno postavljanje mlaja v Sori
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Sredi aprila je prišlo do zamenjave v vodstvu
Policijske postaje Medvode, saj je po odhodu
dosedanjega komandirja Policijske postaje
Medvode Dušana Mikolčeviča v Sektor krimi-
nalistične policije na PU Ljubljana vodenje
medvoških policistov prevzel Simon Slokan,
ki je v policiji zaposlen od leta 1999. Po konča-
ni srednji policijski šoli je kot policist služboval
na policijski postaji Gornja Radgona in Ljublja-
na Vič, nazadnje pa je opravljal dela in naloge
pomočnika komandirja na Policijski postaji
Ljubljana Šiška. Leta 2004 je končal študij na
Fakulteti za varnostne vede, leta 2006 pa tudi
magisterij na Fakulteti za državne in evropske
študije. Z novim medvoškim komandirjem smo
se pogovarjali o prvih vtisih na novem delo-
vnem mestu, pa tudi o varnostnih razmerah na
območju PP Medvode v lanskem letu. 

Ste se po treh tednih že znašli na novem
delovnem mestu?

”Večjih težav ni, saj gre za zelo podobno
delo, kot sem ga imel kot pomočnik komandir-
ja na Policijski postaji Ljubljana Šiška. Le od-
govornost imam sedaj večjo.”

Če se lahko pošalim, imate pravzaprav
srečo, da ste prišli v Medvode šele sedaj, ko
je tu zopet policijska postaja in ne več
‘samo’ oddelek ...

”Razlika med postajo in oddelkom res obsta-
ja. Na prvem mestu gre za organizacijske spre-
membe. Oddelek je bil organizacijska enota
PP Ljubljana Šiška. Sedaj nosimo večjo odgo-
vornost in se v vseh zadevah se obračamo 
neposredno na policijsko upravo. Druga spre-
memba je povečanje sistematizacije delovnih
mest, kar je za Medvode zagotovo pozitivno.
Trenutno nas je na postaji 27. Moram pa 
poudariti, da ne gre samo za policiste, ampak
imamo po novem tudi kriminaliste, tako da
tudi hujša kazniva dejanja preiskujemo sami,
medtem ko je prej take primere prevzela poli-
cijska postaja v Šiški.”

Ali bližina Ljubljane vpliva na varnostne
razmere? Vlomov na medvoškem območju
ni tako malo ...

”Povprečno se tu zgodi med tri in pet vlomov
na teden, kar je malo v primerjavi s petimi
mestnimi policijskimi postajami, kjer imajo
skupaj okoli sto vlomov na teden. Res pa je, da
je zato vsak vlom v manjšem kraju bolj trav-
matičen dogodek kot v velikem mestu.”

Potem pa ste prišli na lepše ...
”To je precej retorična opazka, saj ima vsako

delovno mesto svoje prednosti in slabosti.
Lahko rečem, da sem zaenkrat zadovoljen,
delo komandirja v Medvodah sem vzel kot
nov izziv in upam, da bom zelo dobro funkci-
oniral tudi v tem okolju. Nenazadnje sem kot
policist začel delati v podobnem okolju, torej
na manjši policijski postaji. Dejstvo pa je, da
se je treba v takih okoljih obnašati nekoliko
drugače kot v Ljubljani. Kontakt s prebivalci
je potrebno vzpostaviti na nekoliko drugačen
način.”

Kakšne so bile lani varnostne razmere v
Medvodah?

”Razmere na območju PP Medvode poznam
še od prej, ko sem bil pomočnik komandirja v
Šiški, kjer sem se ukvarjal tudi s polletnimi in
letnimi poročili. Posebno izstopajočih proble-
mov ni, v zadnjem letu in pol je morda še naj-
bolj narasel problem parkiranja pod Šmarno
goro. Na tem področju bomo morali vsi, ne
samo policija, storiti nekoliko več za ureditev
razmer, ki so se sicer s postavitvijo količkov
deloma že popravile, a še ne dovolj. Če na hi-
tro preletimo glavna področja varnostne pro-
blematike, je bilo lani na območju policijske

postaje, kamor sodijo tudi Vodice, 493 kazni-
vih dejanj, kar je na podobni ravni zadnjih pet
let. Najbolj izstopajo premoženjske zadeve, kot
so tatvine, vlomi. Najhujše oblike kriminala,
kot so umori ali poskusi umora, ne izstopajo,
razen enega primera lani. Lani smo na podro-
čju javnega reda obravnavali 288 zadev, leto
poprej 323. Največ je bilo kršitev javnega reda
in miru, kot so prepiri in pretepi na javnih kra-
jih. Povprečni kršitelji so stari med 18 in 24 let,
sledi starostna skupina od 25 do 34 let, kar pa
je povprečje v Sloveniji. Medvoški policisti
letno obravnavajo približno petnajst primerov
družinskega nasilja, ki je zelo občutljiva zade-
va in vsak primer je odveč. Zaradi sprememb
zakonodaje, vse večje ozaveščenosti občanov
ter bolj usmerjenega dela policije je teh prijav
v zadnjem času več.”

Kakšna je problematika drog v Medvo-
dah? Bi moralo starše skrbeti? 

”Lani smo obravnavali enajst kršitev po za-
konu o drogah, kjer gre za posedovanje droge.
Droga je problem sodobne družbe in v vsakem
primeru ni odveč skrb staršev nad ravnanjem

svojih otrok in mladostnikov, predvsem s po-
dročja uživanja in posedovanja prepovedanih
drog ter alkohola, ne glede na to, ali živi v
Medvodah ali ne. Zelo pomembno je, da so
otroci osveščeni o nevarnostih in posledicah
uživanja prepovedanih drog. Policija spremlja
dogajanje glede preprodajanja in uživanja pre-
povedanih drog. Pri tem sodelujemo s šolami
ter vladnimi in nevladnimi organizacijami.
Vsako informacijo, povezano s kaznivim deja-
njem, preverimo in ukrepamo v skladu s svoji-
mi zakonskimi pooblastili. Naše delo je usmer-
jeno tudi v ozaveščanje staršev in šolarjev o
posledicah uživanja prepovedanih drog.” 

Kakšno je bilo stanje v cestnem prometu?
”Včasih je bil promet največja problematika

v Medvodah, sedaj se je že umirila. Lani smo
izvedli 2.515 vseh ukrepov, kar je na podobni
ravni kot prejšnja leta. Izrekli smo 604 opozo-
rila, kar je približno dvajset odstotkov vseh
ukrepov. Plačilnih nalogov zaradi prekoračene
hitrosti, alkohola, neuporabe varnostnega pasu
in podobno je bilo izdanih za približno tretjino
manj. Več je izdanih posebnih plačilnih nalo-
gov, kar gre predvsem na račun nepravilnega
parkiranja ob vznožju Šmarne gore. Lani smo
ugotovili 114 kršitev zaradi zlorabe alkohola
pri voznikih, kar je dvajset odstotkov manj kot
predlani, zaskrbljujoče pa je, da smo do strez-
nitve morali pridržati skoraj četrtino vseh voz-
nikov, ki so ‘napihali’. Tem voznikom je torej
alkotest pokazal več kot 0,53 grama alkohola
na kilogram izdihanega zraka. Prometnih ne-
sreč je bilo 154, kar je enako kot leta 2007, k
sreči pa ni bilo smrtnih žrtev. Najpogostejša
vzroka nesreč sta bili znova neprilagojena hi-
trost ter nepravilna stran in smer vožnje oziro-
ma nepravilno prehitevanje.” Simon Šubic

Več je policistov, kar je dobro
Po reorganizaciji v Medvodah namesto policijskega oddelka znova deluje policijska postaja, 

ki jo od 16. aprila vodi Simon Slokan. 

Novi komandir Policijske postaje Medvode Simon Slokan
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Medvode - ”Ste pri mlekomatu, kjer si lahko
naročite pristno, sveže mleko s kmetij. Domače
mleko s travnikov je prvovrstnega okusa, 
primerno tako za pitje kot za pripravo mlečnih
izdelkov.” Tako vas nagovori glas iz prvega
mlekomata v Sloveniji, ki so ga 11. aprila odpr-
li v središču Medvod, nasproti Mercatorja. 
V njem lahko kupite sveže mleko iz kmetije 
Mis iz Zavrha pod Šmarno goro, kjer na dan
proizvedejo okrog 2500 litrov mleka. 

En liter mleka stane en evro, naročite pa lahko
tudi manjšo količino, odvisno od vsote, ki ste jo
vplačali. Mleko lahko natočite v posodo, ki jo
prinesete s seboj, prostornine do treh litrov, 
plastenko pa lahko kupite tudi pri mlekomatu.
Idejo za postavitev mlekomata je Tomaž Mis,
gospodar na kmetiji Mis, dobil v Italiji. ”Ideja za
postavitev mlekomata je zorela kar nekaj časa.
Mlekomat sem pripeljal v Slovenijo, da bomo
lahko mleko s kmetij ponudili direktno potroš-
niku, kar menim, da je zelo pomembno. Sveže
mleko z naše kmetije bo uporabnikom na voljo
24 ur. Mleko v mlekomatu bomo menjali vsak
dan, kakovost mleka pa bo seveda tudi nadzoro-
vana. Sicer pa upam, da se bo ta ideja razvijala
naprej, da bodo tudi ostali kmetje posnemali naš
začetek in tako tudi reševali kritične čase, ki so
ta trenutek med nami,” je povedal Tomaž Mis
ter nadaljeval: ”Okrog mleka je bilo v zadnjem
času povedanega veliko negativnega in tega 
nisem mogel več poslušati. Vem, da kmetje 
proizvajamo pristno, sveže in zdravo mleko,
zato se je treba vrniti nazaj v zgodovino, ko so
ljudje po mleko hodili na kmete.” V mlekomatu
je cisterna za 250 litrov mleka in kot so pojasnili
ob otvoriti, računajo, da ga bodo dnevno prodali
okrog dvesto litrov. V tem primeru se bi jim 
investicija poplačala v slabih sedmih mesecih. 

Odprtja prvega mlekomata v Sloveniji se je
udeležila tudi Simona Prevc s kmetijskega 

ministrstva, ki je ob tem povedala: ”Čestitamo
kmetiji Mis za oživitev nečesa, kar smo včasih
že poznali, za direkten nakup mleka pri kmetih.
Ideja ni samo oživitev nečesa, kar smo že ime-
li, temveč gre v smeri povezovanja prideloval-
cev in potrošnikov, spodbuja zavedanje, kako
pomembno vlogo igrajo kmetje v našem okolju,
ne samo kot pridelovalci hrane, temveč kot 
pridelovalci kakovostne, varne hrane in seveda
skozi to njihovo aktivnost se lahko veselimo
tudi obdelane krajine, vseh tistih stvari, ki jih
pravzaprav od njih pričakujemo, zato si tudi za-
služijo, da kupujemo njihove proizvode. Želim
jim veliko uspeha.” Prišel je tudi Janez Slevec,
predsednik Govedorejskega poslovnega združe-
nja, ki je poudaril, da so tovrstni avtomati za
slovensko kmetijstvo precejšnja pridobitev, pa
ne samo za kmetijstvo, temveč tudi za potrošni-

ka: ”Zdi se mi, da se premalo zavedamo, kaj 
pomeni industrijsko predelana hrana v primerja-
vi s hrano, ki jo lahko potrošnik kupi in pridobi
direktno iz kmetij. Kar ugotavljam sam, se 
tovrstne tehnologije v Evropi precej razvijajo.
Vsak dan je nameščenih več tovrstnih mleko-
matov in vsak dan več je direktnega trženja
kmetov v mestih, na mestnih tržnicah.”

Mlekomat sta uradno odprla župan Medvod
Stanislav Žagar in Cirila Mis, ki sta skupaj pre-
rezala trak. V programu odprtja pa je sodelova-
la tudi citrarka Mihaela Kuzele. ”Tomaž Mis je
idejo za mlekomat dobil v Italiji. To pomeni, da
so ekskurzije po svetu dobrodošle in zakonite.
To moram poudariti. Čestitam za to pridobitev.
Verjamemo Cirili in Tomažu, da je mleko res
domače,” je ob tej priložnosti povedal Stanislav
Žagar, župan Medvod. Maja Bertoncelj

S kangljico po mleko na mlekomat
V središču Medvod so odprli prvi mlekomat v Sloveniji, iz katerega priteče pristno sveže mleko kmetije 

Mis iz Zavrha pod Šmarno goro. 

Sp. Pirniče - ”Vse skupaj se je začelo pred petnajstimi leti, ko smo z
očetom in mamo postavili prvi rastlinjak. Naša vrtnarija se je hitro ši-
rila in danes imamo 3500 kvadratnih metrov pokritih površin, še enkrat
toliko pa jih je namenjenih vzgoji okrasnih rastlin na prostem. Poleg
tega imamo še njive z zelenjavo,” je nekaj o zgodovini povedal Robert
Bilban, vodja Vrtnarije Bilban, ter nadaljeval: ”Da ne bi čakali na 
kupce, smo kmalu začeli sadike ponujati kmetijskim zadrugam. Ob so-
botah sem začel izdelke prodajati tudi na tržnici na Jesenicah. Naše
rastline se dobijo tudi v drugih krajih po Sloveniji.”

Na vrtnariji imajo v teh dneh veliko dela. ”Trudimo se na kvaliteti.
95 odstotkov rastlin vzgojimo sami, nekaj pa jih za popestritev pripe-
ljemo tudi od drugod,” pravi Robert, ob tem pa doda, da se je vselej
treba truditi: ”Na vrhuncu spomladanske sezone za nas ni ne nedelj, ne
prostih ur.” V Vrtnariji Bilban poleg tega, da nadzorujejo vzgojo tiso-
čerih sadik balkonskega cvetja, vodijo tudi veleprodajo, maloprodajo,
oskrbujejo velike naročnike in se dogovarjajo za ureditve vrtov, kjer 
je v veliko pomoč Robertov brat Primož. Vrtnarija Bilban pa še zdaleč
ni edina vrtnarija v Pirničah. ”Konkurenca je vedno dobrodošla,” je 
zaključil Robert. Maja Bertoncelj

Prvi rastlinjak pred petnajstimi leti

Robert Bilban z ženo vodi vrtnarijo, ki ima 3500 kvadratnih metrov pokritih površin.

Župan Medvod Stanislav Žagar ter Cirila in Tomaž Mis so nazdravili s svežim mlekom iz mlekomata.
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Smlednik - V Smledniku so 1. maja odprli
golfsko igrišče. Vse do včeraj, 7. maja, je bilo
odprto samo za člane, od danes pa vrata od-
pira tudi širši javnosti. ”Golfsko igrišče je v

celoti urejeno. Ima 18 lukenj, po devet na vsa-
ki strani ceste. Končani so tudi nekateri
spremljevalni objekti, kot je recepcija, trgovi-
na, vadbišče, akademija za golf. Osrednji ob-

jekti, kjer bo tudi restavracija, pa bodo pred-
vidoma končani do poletja. Uradna uvodna
slovesnost bo takrat, ko bodo dela v celoti
končana,” je pojasnil Marko Štirn, predsed-
nik uprave družbe Golf Projekti. Vrednost 
celotnega projekta je okrog devet milijonov
evrov, od tega bodo 1,1 milijona evrov dobili
evropskega denarja.

Igrišče se razprostira na površini 60 hektar-
jev, dali so mu tudi pridih bogate zgodovine
Smlednika in okolice. ”Glede na to, da ima
Smlednik z okolico precej bogato zgodovino,
smo dali golfskemu igrišču pridih te zgodovi-
ne. Od Arhiva RS smo pridobili dovoljenje za
uporabo grba smledniških baronov, ki smo mu
dodali prekrižani palici in uradni naziv golf-
skega kluba. Kronologijo zgodovine Smledni-
ka z okolico smo povzeli tudi pri izbiri imen
lukenj na igrišču, na primer Baronov rep. Zra-
ven je napisana tudi obrazložitev. Ideja je z
najstarejšega golfskega igrišča na Škotskem.
Ob tem naj povem, da si želimo čim boljšega
sodelovanja z okolico, na dobro sodelovanje
tudi s turističnimi delavci. Naš interes je zapo-
sliti tudi ljudi iz bližnje okolice. Trenutno ima-
mo štirinajst zaposlenih, polovica jih je iz
Smlednika, Pirnič in okolice. Ko bomo odprli
gostinsko dejavnost, bomo potrebovali še več
ljudi,” pravi Štirn. 

Golfisti so z novim igriščem zelo zadovoljni,
o čemer smo se prepričali, ko nas je Marko
Štirn popeljal po golfskem igrišču. ”Razdalje
so prave, dolgi udarci, teren je razgiban, lepo,”
je bilo slišati od enega izmed igralcev. ”To
igrišče je najbolj sodobno daleč naokrog, kar
velja tudi za storitve naše akademije. To igriš-
če je res pravo igrišče, zgrajeno po sodobnih
standardih. Pri samem golfskem igrišču so naj-
bolj pomembne zelenice in odbijališča, kar
imamo zelo urejeno,” je še povedal Štirn.

Na desni strani ceste v smeri iz Smlednika
proti Pirničam je predviden tudi hotel. Poleg
tega prodajajo osem parcel za gradnjo hiš.
”Radi bi naredili Golf resort in v naselju 
prodajamo osem parcel, skupaj 11.400 kva-
dratnih metrov. Naša želja je dobiti investitor-
ja, ki bi tukaj zgradil luksuzne hiše. Projekt je
pripravljen precej prestižno. Imamo veliko
povpraševanja iz tujine, tudi ambasade se 
zanimajo,” zaključuje Štirn. Maja Bertoncelj 

Prvi golfisti v Smledniku
Golfsko igrišče Diners club Ljubljana je svoja vrata odprlo 1. maja. Igrišče je urejeno, dela na 

osrednjih objektih pa bodo predvidoma zaključena do poletja. 

PRODAJA, MONTAŽA, SERVIS OLJNIH
IN PLINSKIH GORILCEV

Buderus
Ileršič Marjan s.p., Zg. Pirniče 91/i
Tel./fax: 01/362-31-78, GSM: 041/630 294
e-pošta: ilersic-sp@siol.net

Pooblaščeni servis za ogrevalno tehniko Buderus.
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URE IN NAKIT 
za nepozabne priložnosti, kot so
poroka, birma, maturantski ples.....

S TEM OGLASOM VAM NUDIMO 
10 % POPUSTA PRI PLAČILU Z GOTOVINO
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Igranja golfa se učijo tudi otroci.

Marko Štirn na novem golfskem igrišču v Smledniku.
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Ljudje in dogodki

Nina Žavbi Kunaver:
”K uspehu so pripo-
mogli dobro izvedena
vaja, tudi sreča in se-
veda naši navijači, ki
so nas spremljali v Ko-
čevju. Vesela sem, da
gremo v Ostravo na
gasilsko olimpiado.”
Daša Jordanovski:
”Sem desetarka. Moja
funkcija je, da pridem
kar se da hitro med tar-
če in da dvignem roko,
ko je vaja končana. Da
gremo na olimpiado, je
zame velik uspeh, velik
cilj v mojem življenju.”
Andreja Bobnar:
”Najtežje na tekmova-
nju je umiriti roke. Pri
vaji sicer ni bilo toliko
nervoze, pri štafeti pa
kar precej. Zelo sem ve-
sela, da se nam je uspe-
lo uvrstiti na olimpiado.
Sprva tega sploh nisem
mogla verjeti.” 
Anja Žavbi Kunaver:
”Gasilstvo mi je zelo
všeč. Dobro se imamo
in z veseljem hodim.
Naučimo se tudi veliko
novega. Zelo se že ve-
selim Ostrave. Se bomo
potrudile in napele vse
moči. To mi pomeni
velik cilj, dosežek, zelo
smo si želele tega.”
Tjaša Jerše: ”Moja na-
loga pri vaji je, da špri-
cam, pri štafeti pa te-
čem. H gasilcem je naj-
prej hodila moja sestra,
potem pa sem začela
tudi jaz. Takoj mi je bilo
všeč. Uvrstitev na olim-
piado je velik dosežek,
ki bo težko ponovljiv.” 

Ekipo mladink PGD Zbilje sestavljajo:
Tjaša Jerše, Maja Močnik, Daša Jorda-
novski, Eva Močnik, Nina Žavbi Kuna-
ver, Lara Jerše, Anja Žavbi Kunaver,
Katja Dejanovič, Andreja Bobnar, Lea
Einfalt, Katja Bunderšek, Lucija Fab-
jančič, Klara Šiler in Tea Tehovnik
(slednja manjka na sliki na naslovnici).

Gasilke iz Zbilj 
na olimpiado v Ostravo

Mladinke PGD Zbilje so zmagale v kvalifikacijah za uvrstitev 
na gasilsko olimpijado in bodo 23. julija Slovenijo zastopale 

v Ostravi na Češkem. 

Zbilje - Uvrstitev na gasilsko olimpiado, ki so
jo z zmago na kvalifikacijah 18. aprila v
Kočevju dosegle mladinke iz PGD Zbilje, je
največji uspeh v zgodovini društva in tudi
Gasilske zveze Medvode. Veselje je bilo tudi
zato veliko. Izredno zadovoljna sta bila tudi
Leopold Knez, podžupan občine Medvode, sve-
tovalec župana za civilno zaščito in požarno
varnost, in Jože Šiler, predsednik PGD Zbilje. V
ekipi je bilo devet deklet, starih od 12 do 16 let,
poleg tega še ena rezerva, celotno ekipo pa 
jih sestavlja 14, ki so redno trenirale pod men-
torstvom Anžeta Šilarja in Matija Kalana. 

”To je izjemna generacija. Dobro je, ker ima-
jo punce poleg gasilcev tudi druge športne ak-
tivnosti: tri tečejo na smučeh, tri so pri atletiki,
dve igrata tenis, tako da imajo kondicijo tudi
od drugih športov. Ekipa je skupaj že od sed-
mega leta. Pred štirimi leti so bile na državnem
prvenstvu četrte kot pionirke, lani tretje kot
mladinke, kar je še zadostovalo za uvrstitev v
kvalifikacije za gasilsko olimpiado. V kvali-
fikacijah pa so bile najboljše. Na to tekmo smo
se pripravljali vse od državnega prvenstva.
Pozimi smo trenirali v telovadnici, kjer nam je
s kondicijskimi treningi pomagala Ines Hižar.
Tudi punce, ki niso tako športno aktivne, so
veliko pridobile na moči. Z lepšim vremenom
so se začeli treningi na Dobravi ob Zbiljskem
jezeru. En vikend smo bili tudi na pripravah v
Kočevju, kjer smo preiskusili teren. Zadnjih
štirinajst dni pred kvalifikacijami smo trenirali
petkrat tedensko po uro in pol,” je povedal
mentor Anže Šilar. Kot pravi, je k zmagi 

veliko prispevala prav dobra kondicijska
pripravljenost. ”Večina teh tekem se odloča v
štafeti. Vajo je že težko bolje narediti. V štafeti
pa, če je vsak punca hitrejša za sekundo, je to
na koncu devet sekund, kar je že zelo veliko,”
pojasnjuje Šilar, ter dodaja, da so vajo opravile
brez napak: ”Bile so za dve sekundi boljše od
ostalih, kar je super. Upam pa, da nekaj rezer-
ve še imamo. Gasilska zveza Slovenije je po-
stavila normo 1048 točk in smo jo presegli.
Dosegli smo 1049,2 točke. Glede na zadnjo
olimpijado bi bilo to drugo mesto.” 

Kot še pravi Šilar, so vedeli, da so dobri, zato
uvrstitev na olimpiado ni bilo večje pre-
senečenje. In sedaj že pridno trenirajo za gasil-
sko olimpiado. Do takrat imajo še kar nekaj
časa, saj bo tekma v Ostravi na Češkem 23.
julija. ”Dekleta sva doslej trenirala z Matijem,
sedaj pa bo to v določeni meri prevzel
reprezentančni trener. Vaj bo še več in bodo še
bolj naporne. Večina vaj bo v Zbiljah, za en
teden bodo dekleta odšla tudi na skupne
priprave zveze v Kočevje, kjer bodo vse
slovenske ekipe, ki gredo na olimpiado,” pove
Šilar o načrtih. Na treningih bo prisotnih vseh
14 punc, čeprav bo v reprezentanco izbranih le
deset. ”Računamo na to, da bo šlo v Ostravo
vseh štirinajst punc. Trenirale bodo vse. Ekipa
se izbere teden dni pred olimpijado, izberemo
jo mi, tako da bo tudi nekaj konkurence, ki pa
je dobrodošla. Tiste štiri, ki ne bodo izbrane,
pa bodo kljub temu potovale v Ostravo,” je za-
ključil Šilar, sicer tudi poveljnik v PGD Zbilje. 

Maja Bertoncelj, foto: Riko Bobnar

Mladinke iz PGD Zbilje so poskrbele za veliko veselje na kvalifikacijah v Kočevju in potem tudi doma v Zbiljah.

Foto: Jasmina Šilar



Medvode - Taborniki Roda dveh
rek Medvode so 24. aprila pripra-
vili slovesnost ob praznovanju 25-
letnice delovanja. Praznovanje so
pri Osnovni šoli Medvode začeli z
aktivnostmi na prostem, nadalje-
vali pa z uradnim delom v šolski
jedilnici. Vito Klavora, starešina
Društva tabornikov Roda dveh rek
Medvode, ki je v društvu že skoraj
18 let, je pojasnil, da so se v rodu
namenoma odločili, da ne bodo
praznovali okroglih obletnic.
”Pred desetimi leti smo praznova-
li 15 let delovanja, letos 25, mis-
lim, da bomo to tradicijo ohranja-
li naprej in da bo naše naslednje
praznovanje za 35 let rodu. Je pa
praznovanje obletnice vsekakor
lep trenutek, da se srečamo tudi z
manj aktivnimi taborniki, ki pa so
imeli v preteklosti pomembno
vlogo,” je pojasnil Vito Klavora
ter povedal nekaj o začetkih rodu:
”Sami začetki rodu so še malo sta-
rejši od mene. Pred 25 leti smo se
odcepili od Roda Dobra volja, to-

rej od šišenskih tabornikov. Pa ne
da bi se skregali, pač pa se je ta-
borništvo v Medvodah tako razši-
rilo, da so se moji predhodniki od-
ločili za samostojno pot.”

V društvo je vključenih od 50 
do 60 otrok. ”Število otrok je v 
zadnjih letih večje in takšen trend

pričakujemo tudi v prihodnje. Tega
se veselimo. Vsako leto se nam pri-
druži nekaj novih članov, ki pri ta-
bornikih večinoma ostanejo do kon-
ca osnovne šole,” pravi Klavora.
Glavna dogodka, ki ju organizira
rod, so Močne ukane, ki se jih ude-
leži okrog tristo tabornikov iz vse
Slovenije, in rodovo poletno tabor-
jenje na Kolpi. Poleg omenjenih do-
godkov so prioriteta rodu tudi do-
končanje obnove prostorov, ki jih
imajo v centru Medvod. 

Praznovanja 25 let delovanja dru-
štva se je udeležil tudi dolgoletni

starešina rodu Matej Kobav iz
Medvod, ki je ob tem povedal:
”Zraven sem bil že ob samih začet-
kih rodu. Ta leta so šla zelo hitro.
Zadnja tri leta zaradi ostalih obvez-
nosti nisem več tako aktiven. V teh
letih so bili kot povsod vzponi in
padci. Trenutno pa menim, da je
članstvo, ki je v Medvodah, več kot
zadovoljivo in lahko samo veseli, da
imamo v Medvodah vodnike in lju-
di, ki delajo z mladimi. Taborništvo
je način življenja in po taborniških
pravilih se ravnaš vedno, ob vsakem
trenutku.”           Maja Bertoncelj
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Matja` Hartman s.p.,
Hafnerjevo nas. 91, 4220 [kofja Loka

tel.: 04 513 88 30 ali 031 775 401

PRODAJA, MONTA@A
IN VZDR@EVANJE:
- GARA@NIH
- vhodnih
- stranskih
- protipo`arnih
- kletnih vrat

POOBLA[^ENI
PRODAJALEC

GARA@NA VRATA
na motorni pogon 
z daljinskim upravljanjem
in monta`o
`e za 199.900 SIT*
834,17 EUR 
z vklju~enim 8,5% DDV-jem

*Cena velja do 30.4.2006.

AKCIJA
GARAŽNA VRATA

na daljinsko upravljanje
z montažo in DDV

že od 929 EUR dalje

Četrt stoletja medvoških tabornikov
Taborniki Roda dveh rek Medvode so praznovali 25 let delovanja. 

Obeležili so ga s taborniškim popoldnevom.

V Pirničah trkljali pirhe
Sp. Pirniče - Turistično društvo Pirniče je tudi letos organiziralo

velikonočno trkljanje pirhov, ki je na travniku pred cerkvijo v Sp. Pir-
ničah potekalo na veliko noč, 12. aprila. Pirhe so trkljali otroci, odrasli
in družine. Poleg odprtega prvenstva v trkljanju pirhov so pripravili tudi
razstavo in ocenjevanje najizvirnejšega pirha in delavnico o idejah za
okraševanje pirhov. Najizvirnejši pirh, na katerem je bila podoba cerkvi-
ce, je prinesel Matic Jereb, kot je dejal, ga je naredila njegova mami, po-
magal pa je tudi sam.                                                            M. B.

Komisija si je ogledala pirhe in izbrala najizvirnejšega.

Taborniško popoldne je bilo še posebej zanimivo za mlade.

Utrinek s prireditve ob 25-letnici Roda dveh rek Vito Klavora, starešina rodu 
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Kozmetični salon Ornela, Donova cesta 2, Medvode, 
naročanje: 01/36115 04 in 040/275 572, 
delovni čas: ponedeljek - petek od 9. do 19. ure, sobota od 9. do 13. ure

19. maja: brezplačni pregled kože in

lasišča s kamero. Poleg pregleda vam

bodo tudi svetovali o pravilni negi in

uporabi izdelkov za nadaljnjo nego doma. 
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S kozmetičnim salonom Ornela še lepši v poletje
Na Donovi cesti 2 (Titanik) v Medvodah je kozmetični salon Ornela, salon 

z licenco Cidesco, ki je za svoje stranke pripravil številne novosti in ugodnosti 
za letošnjo pomlad in poletje. 

Storitve v Salonu Ornela:
Več kot deset različnih neg obraza, ki so prilagojene potrebam stranke; nege obraza z
ultrazvokom; nega rok; depilacije; pedikure (estetske, medicinske,...); manikure (te-
rapevtska nega nohtov z ameriško linijo O. P. I.); masaža (klasična, tui-na masaža,
masaža z vulkanskimi kamni, havajska masaža, masaža z zelišči, s čokolado, refleksna
masaža, ....); make up (dnevni, večerni, poročni ...) ter šola ličenja; permanentni make
up (obroba oči zgoraj in spodaj, obroba in polnjenje ust, obrvi); oblikovanje telesa in
odstranjevanje celulita z različnimi aparaturami, kot so vakuumska terapija, ultrazvok
ter limfna drenaža, ročne anticelulitne masaže, različne obloge za telo, body wrappin-
gi, aromaterapije ...; laser Elos (Elos tehnologija omogoča trajno odstranjevanje dlak z
uporabo radiofrekvence in optične svetlobe, zdravljenje aken, pomlajevanje kože -
odstranjevanje pigmentnih in vaskularnih nepravilnosti, učvrščevanje kože. Elos
tehnologija omogoča večjo varnost neinvazivnih posegov, zmanjša možnost stranskih
učinkov, posegi pa so manj boleči.); različne dodatne storitve, kot so oblikovanje obrvi,
barvanje obrvi in trepalnic, trajna trepalnic, specialne maske ...; darilni boni. V salonu
za nego obraza in telesa uporabljajo vrhunsko kozmetiko Biodroga, za make up
kozmetiko NEE Milano, za nego nog in rok pa kot prvi v Sloveniji kozmetiko O.P.I. 

Od 11. do 16. maja vas v salonu Ornela vabijo na brezplačno ličenje. Vizažisti vam
bodo predstavili nove trende ličenja za letošnjo pomlad in poletje. Na brezplačno
ličenje se naročite na 01/36 11 504 ali 040/275 572. 

Medvode - Filmska sekcija Kulturno umet-
niškega društva Medvode je v soboto, 25. apri-
la, v dvorani medvoškega gledališča pripravila
drugi Večer filmske glasbe. Koncert, ki je lani
navdušil povsem polno dvorano, je bil tudi
letos dobro obiskan. 

Glasbo iz filmov sta izvajala medvoška god-
ba in ribniški pihalni orkester, poslušalci pa so
ob tem lahko uživali tudi v projekciji filmskih
odlomkov. Koncert se je začel z glasbo iz ita-
lijanskega filma Poštar. Sedmerico glas-
benikov, ki so jo zaigrali, so sestavljali člani
Godbe Medvode ter gosta iz Ribnice in Logat-
ca. Nadaljeval je celoten medvoški orkester, in
sicer po notah iz filmov Levji kralj, Most na
reki Kwai, 1492: Osvojitev raja in Življenje je
lepo ter risanke Rožnati panter. V drugem delu
so na oder prišli gostje iz Ribnice in najprej
zaigrali nekaj za najmlajše, namreč glasbo iz
risank Herkules in vedno aktualne Čebelice
Maje. V nadaljevanju so ostali pri zimzelenih
melodijah švedske Abbe iz filma Mamma
Mia! in glasbi Mauricea Jarreja iz filma
Lawrence Arabski. Koncert so sklenili z glas-
bo iz ”špageti vesternov” Sergia Leoneja, ki jo
je napisal in z njo zaslovel Ennio Morricone. 

Na prvem večeru filmske glasbe so poleg pi-
halnih orkestrov nastopili tudi pevski zbori
medvoških osnovnih šol, letos pa se je organi-

zator odločil le za godbenike. ”Kljub temu da
je Večer tudi lani ob številni zasedbi nastopa-
jočih dobro uspel, sem imel občutek, da je bil
preobsežen. Zato sem letos namenoma za
sodelovanje prosil le dve zasedbi,” je manjše
število sodelujočih pojasnil organizator druge-
ga Večera filmske glasbe Jure Galičič. Glasbo
za koncert je izbral skupaj z dirigentoma Sil-

vom Dolinškom in Jernejem Šmalcem, tako da
poslušalci niso poslušali istih skladb kot lani. 

Odziv na koncert je bil tudi letos dober in
možnosti za tretjo izvedbo koncerta so dobre.
”Če bomo tako kot letos tudi prihodnje leto
naredili korak naprej v organizacijskem in fi-
nančnem smislu, ga bom z veseljem orga-
niziral,” zaključuje Galičič.    Peter Košenina

Po notah iz legendarnih filmov
Na drugem Večeru filmske glasbe sta glasbo iz filmov izvajala Godba Medvode in ribniški pihalni orkester.

Orkester medvoške godbe je med drugim zaigral tudi glasbo iz filma Življenje je lepo.



Ljudje in dogodki

S O T O Č J E - 19

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

In potem je v deželo prišla Vesna in jo pre-
oblekla v svetlo zelenje. Ne sprašujem vas,
koliko labodov je na zgornji sliki ali koliko
litrov vode je pod njimi, ampak, kje točno je
nastal posnetek?

Odgovore pošljite do konca maja na naš
naslov: Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4,
4000 Kranj, s pripisom ”za Sotočje”. En
pravilen odgovor bomo izžrebali in ga na-
gradili. V zadnji številki pa smo vas spraše-
vali, kje je nastal spodnji posnetek z breza-
mi z belino gorskih očakov v ozadju in kaj

imajo prav tam, kar razen na Svetju, ni-
mamo nikjer v Medvodah. Posnetek je
nastal ob cesti iz Goričan proti Sori, kjer se
imamo občani Medvod čast voziti po drugi
kolesarski stezi. Nagrado prejme Marjanca
Ferlic iz Sore. Čestitamo. 

Avtor slikovne uganke je Jože Praprotnik.

Medvode - V Knjižnici Medvode so 8. apri-
la odprli dokumentarno naravoslovno razstavo
z naslovom Skrivno življenje hraškega
mokrišča. Avtor razstave je samostojni ustvar-
jalec Viktor Luskovec s sodelavci, nastala pa je
v sodelovanju s TOD Smlednik, TD Hraše, KS
Smlednik, Občino Medvode, VIZ Frana
Milčinskega Smlednik in OŠ Simona Jenka
Smlednik. Poleg Luskovca so avtorji fotografij
še Dejan Grohar, Anže Kacin in Tone Trebar.
Odprtja razstave so se udeležili tudi Karl Er-
javec, minister za okolje in prostor, ki je urad-
no odprl razstavo, Jelko Kacin, poslanec
Evropskega parlamenta, in Leopold Knez,
podžupan občine Medvode. 

”Leta 2007 je vas Smlednik dobila srebrno
priznanje na ocenjevanju krajev Entente Flo-
rale Europa. Čeprav mokrišče v Hrašah direk-
tno ne spada pod vas Smlednik, se nam je zde-
lo pomembno, da ga predstavimo ocenjeval-
cem iz različnih evropskih držav. Predstavil ga
je Viktor Luskovec in plod tega sodelovanja je
današnja razstava, ki smo jo sicer načrtovali
odpreti že lani ob dnevu Zemlje, a nam to zara-
di zasedenosti razstavnega prostora v knjižnici
ni uspelo,” je povedal Zdravko Debeljak,

predsednik Krajevne skupnosti Smlednik. Fo-
tografije, ki so predstavljene na razstavi, so
nastajale dvajset let. In kaj razstava razkriva?
Kot so dejali avtorji fotografij, z razstavo
razkrivajo skrivnostno življenje, ki se vrši na
in ob hraškem mokrišču. Osredotočili so se
predvsem na ptičji svet, ker je za ptice to eden
najpomembnejših biotopov v vsej državi in ker
so jih tukaj evidentirali že več kot sto vrst.
Hraško mokrišče je danes del Nature 2000, na-
haja pa se na zasebnem zemljišču. 

V kulturnem programu ob odprtju razstave
so točko o hraški mlaki in Zbiljskem jezeru
pripravili učenci OŠ Simona Jenka Smlednik,
ki so s projektom Čarobne vode našega kraja
nastopili tudi na 23. državnem tekmovanju
Turizmu pomaga lastna glava. Predstavila se je
tudi šolska glasbena skupina Druga liga. Razs-
tavo je odprl Karl Erjavec, minister za okolje in
prostor. ”Hraško mokrišče poznam, a kljub
temu moram reči, da me je razstava preseneti-
la. Nisem si mislil, da je to mokrišče tako
bogato z rastlinskim in živalskim svetom. Na
razstavi si lahko ogledamo, koliko je različnih
ptic. Gre za zanimivo razstavo,” je dejal Karl
Erjavec. Na otvoritvi razstave so na prob-
lematiko dvoživk opozorili v društvu Žverca,
ki v Hrašah vsako leto čez cesto pomagajo
številnim dvoživkam. Minister je o tej temi za
konec dejal: ”Mislim, da to ni povsem naša
pristojnost. Treba pa bi bilo najti rešitev. Če bo
občina potrebovala kakšno pomoč, bomo po-
magali.”                           

Maja Bertoncelj 

Razkrili skrivnosti
hraškega mokrišča

Z dokumentarno razstavo so štirje avtorji fotografij predstavili skrivno
življenje hraškega mokrišča. Osredotočili so se predvsem na ptičji svet.

V družbi Toneta Trebarja, enega izmed avtorjev fotografij, sta si razstavo ogledala tudi Karl Erjavec 
in Leopold Knez.

Kot so dejali avtorji fotografij, z razstavo razkrivajo
skrivnostno življenje, ki se vrši na in ob hraškem
mokrišču. Osredotočili so se predvsem na ptičji
svet, ker je za ptice to eden najpomembnejših
biotopov v vsej državi in ker so jih tukaj evidentirali
že več kot sto vrst. 
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Spodnje Pirniče - Sara King iz Spodnjih
Pirnič se je v gimnastiko zaljubila že pri štirih
letih. Tedaj je njena družina živela še v New
Jerseyju, na praznovanju prijateljičinega rojst-
nega dne v eni izmed telovadnic pa je z ve-
likim občudovanjem opazovala gimnastičarke
med treningom in kaj kmalu ugotovila, da je
ta šport tudi njej pisan na kožo. Naporni
treningi so prav kmalu obrodili sadove, saj
danes steno v njeni sobi krasijo številna
odličija tako iz Amerike kot tudi Slovenije, na
katere je desetletna telovadka, zdaj članica
Gimnastičnega društva Zelena jama Ljub-
ljana, upravičeno ponosna.

Sarin glavni trener je Andrej Mavrič, v
skladu z njeno telesno konstitucijo (močna ra-
mena in suhe noge) pa ji najbolj ustrezata
bradlja in gred, zato na teh gimnastičnih orod-
jih dosega najboljše rezultate. In na katere
dosežke je najbolj ponosna? ”Med deklicami
sem državna prvakinja, dobila sem štiri zlate
in srebrno medaljo, prva sem bila v mnogo-
boju, na bradlji, gredi in parterju. Nekajkrat
sem bila prvakinja New Jerseyja, septembra
lani sem bila peta na mednarodnem tek-
movanju v Brnu, sedma sem bila v Inns-
brucku, ekipno pa smo dosegli četrto mesto.
Še posebej sem ponosna, da sem že bila tudi
članica mladinske reprezentance. Upam, da
bom v prihodnje med mladinkami dosegala
dobre uvrstitve,” pove Sara. 

Prepričana je, da so za dosego takšnih rezul-
tatov bistveni velika želja po uspehu, vztraj-
nost in treningi, njena mama Alenka pa ob
tem pristavi, da je izjemnega pomena tudi
disciplina, ki je Sari ne manjka. Obiskuje peti
razred na Osnovni šoli Pirniče in velja za
vzorno učenko. Vso domačo nalogo naredi že
v šoli med odmori in ko je prosta, saj jo ob
popoldnevih po pol tretji uri čaka štiriurni
trening, poleg tega pa jih ima še ob
ponedeljkih in sredah zjutraj ter ob sobotah
dopoldne.

Raje v Sloveniji kot Ameriki
V New Jerseyju v Ameriki, kjer je preživela

sedem let, je bil ritem še bistveno bolj naporen.
”Ob pol devetih do pol štirih popoldne sem
bila v šoli, vmes smo imeli le 45 minut za kosi-
lo. Po pouku sem takoj naredila domačo nalo-
go, od pol šestih popoldne do pol desetih
zvečer pa sem imela treninge,” se spominja
Sara, ki ji je Slovenija ljubša tudi zato, ker
mora za vsakodnevne obveznosti, kot sta šola
in treningi, premagovati bistveno manjše raz-
dalje kot čez lužo, kjer je, denimo, za pot do
šole potrebovala vsaj pol ure.

V Slovenijo se je Sara skupaj z mamo in
mlajšim bratom Benom preselila pred dvema
letoma. Sprva so živeli v Ljubljani, pred letom
in pol pa so si dom uredili v Spodnjih Pirničah.
Sarina mama izvira iz Maribora, moža Ame-
ričana pa je spoznala na potovanju v Izraelu,
kjer je bil ta vojni poročevalec za britansko
televizijo. Sara se je tako rodila v Izraelu; ko je
bila stara dve leti, se je družina preselila v New
Jersey. Oče še vedno živi v rodni Ameriki in

upa, da bo pri nas čim prej dobil primerno
delo, ta čas pa svojo družino obiskuje približno
enkrat na mesec. Za selitev v Slovenijo se je
družina odločila tudi zaradi Sarine gimnastike,
saj je v Ameriki konkurenca ogromna in je
bistveno težje narediti preboj.

Njena vzornica je olimpijska 
prvakinja 

Odločitve za selitev niso obžalovali, saj Sara
športno kariero uspešno nadaljuje tudi pri nas.
”Moja vzornica je olimpijska prvakinja Anas-
tasia Liukin, ki je zelo dobra na bradlji,”
pripoveduje Sara in pokaže plakat o uspešni
telovadki iz Amerike, ki ga je naredila za
slovenščino. Slednja ji danes v šoli gre zelo
dobro, čeprav ji je bil ob prihodu v Slovenijo ta
jezik vse prej kot blizu. ”Doma smo se in se še
vedno pogovarjamo v angleščini. Nekaj
slovenščine sem se naučila, ko smo vsako po-
letje prihajali na obisk k starim staršem na Šta-
jersko. Težav s sporazumevanjem zdaj nimam
več. Včasih kakšne besede ne razumem. V teh
dneh na primer za domače branje berem Bu-
talce, v katerih je vrsta starih slovenskih
besed.”

Učenje jezika gre zelo dobro od rok tudi
njenemu sedemletnemu bratu Benu, ki ob
selitvi iz Amerike slovenščine ni znal popol-
noma nič. Osvaja jo na individualnih urah s
šolsko psihologinjo, medtem ko Sara tovrstne
pomoči že nekaj časa ne potrebuje več. Za
gimnastiko je navdušila tudi brata. ”Treniram
štirikrat na teden, in sicer v isti telovadnici kot
Mitja Petkovšek in Rok Klavora,” navdušeno
pove Ben.                                 Ana Hartman

Sara zaljubljena v gimnastiko
Desetletna Sara King iz Spodnjih Pirnič je državna prvakinja v gimnastiki. Ta šport je vrsto let trenirala v

Ameriki, saj se je v Slovenijo preselila šele pred dvema letoma.

Najprej papir, 
nato igre brez meja

Smlednik - Aprila so učence OŠ Simona
Jenka Smlednik za pridno zbiranje odpad-
nega papirja nagradili z igrami brez meja.
”Te smo priredili, ker so učenci v obeh zbi-
ralnih akcijah v šolo prinesli več kot deset
ton starega papirja. V prvi akciji so zbrali
9,5 tone, v drugi pa 6,2 tone papirja. Če bi
v obeh skupaj nabrali več kot dvajset ton,
bi za nagrado poleg iger brez meja za vse
učence pripravili še ples. To jim predstav-
lja veliko motivacijo pri zbiranju,” je po-
jasnil šolski pedagog Gregor Seme in do-
dal, da gre izkupiček zbiralne akcije v šol-
ski sklad. Tako kot lani so tudi letos učen-
ci težko pričakovali igre brez meja, ki pred-
stavljajo enega od športnih dni. Pomerili so
se v prostih metih, pikadu, balinanju, no-
gometu, igri štiri v vrsto, vlečenju vrvi,
šaljivih štafetnih igrah in ‘švedski klopi’.
”Učenci so igre vzeli zares in tekmovali
‘na polno’. Vse kategorije so bile med se-
boj enakovredne, fizično šibkejši učenci pa
imajo možnost zmagati v igrah, ki zahteva-
jo več spretnosti ali natančnosti. Tako ni
nujno, da vedno zmagajo devetošolci,” je
še razložil Seme.                                  

A. H.

Sara King ob številnih gimnastičnih odličjih, ki krasijo
steno njene sobe.

Najbolj ji ustrezata gred in bradlja, zato na teh 
gimnastičnih orodjih dosega najboljše rezultate.
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Medvode - V Vrtcu Medvode so podpisali Ekolistino in se s tem za-
vezali ekološkemu poslanstvu vrtca in sodelovanju s partnerji v pro-
jektu in nacionalno ekokoordinacijo. V slavnostnem delu podpisa Eko-
listine so prisotne pozdravili ravnateljica Vrtca Medvode Romana
Epih, župan občine Medvode Stanislav Žagar in predstavnik nacional-
ne ekokoordinacije Franci Dovč. Prireditev so z nastopom popestrili
otroci iz enote Ostržek in Pirnič, ki so zapeli eko himno, in otroci iz
enote Smlednik s plesno šolo Urška. V nadaljevanju popoldneva so k
ustvarjalnim eko delavnicam povabili tudi starše. Pripravili so tudi
razstavo izdelkov in didaktičnih igrač iz odpadnega materiala. 

”Ekošola je projekt mednarodnega združenja za okoljevarstveno izob-
raževanje in v Sloveniji združuje že 548 ustanov. Projekt je zasnovan
po metodologiji sedmih korakov, katere smo v tem šolskem letu
uspešno opravili in potrdili z zadnjim, sedmim korakom, s podpisom

Ekolistine. V prihodnjem šolskem letu se bomo potegovali za prido-
bitev Eko zastave,” je povedala ekokoordinatorka Nataša Rijavec iz
Vrtca Medvode. V letošnjem letu so se lotili Projekta zdravo življenje
in aktivnosti, ki soupadajo s projektom. ”Znotraj vrtca smo uredili lo-
čevanje odpadkov in s tem aktivirali ekološke otoke ob vrtcu. Zbira-
mo zamaške za 16-letnega otroka s cerebralno paralizo, ki potrebuje
invalidski voziček, zbiramo kartuše, baterije. V mesecu aprilu smo
imeli tudi uspešno zbiralno akcijo papirja. Zbrali smo ga 5.680 kilo-
gramov. Prav tako v aprilu smo v sodelovanju z Ekošolo kot način
življenja in Mercatorjem kot sponzorjem sodelovali v projektu Posa-
dimo 10 tisoč dreves. Posadili smo avtohtoni vrsti hruško in češnjo. In
še, v vrtcu smo kot dopoldansko malico uvedli sadno košarico,” je po-
jasnila Rijavčeva.          

Maja Bertoncelj

Pirniški učenci očistili 
in uredili okolico

Pirniče - V soboto, 18. aprila, so na OŠ
Pirniče nadomeščali lanski 24. december,
ko so bili prosti. Ker so že lani odlično so-
delovali z domačimi društvi pri čiščenju
okolice, so se za enako delovno akcijo odlo-
čili tudi letos. ”Učenci so bili izredno delo-
vni in so očistili okolico šole, pometali
igrišča, prekopali atletsko stezo in uredili
doskok za skok v daljino. Prebarvali so be-
tonske robnike, klopi in lesena igrala. Spre-
hodili so se po vasi in očistili naše ceste.
Učenci devetih razredov so v Straži iz baze-
na pobrali sode in vreče smeti, ki so jih vanj
nametali nepridipravi. Skupaj smo ugotav-
ljali, da je smeti v naši krajevni skupnosti
vsako leto manj ...,” je pojasnila ravnateljica
Martina Kutnar. Poleg čiščenja je ob šoli
potekala tudi akcija zbiranja odpadnega pa-
pirja. ”Zbrali smo 9.100 kilogramov papirja.
Finančnih sredstev letos zaradi recesije ver-
jetno ne bo veliko, pomembno pa je, da raz-
vijamo ekološko ozaveščenost pri odraslih
in otrocih,” je še dodala Kutnarjeva.    A. H.

Na natečaju Kras v posodobljenih učnih
načrtih, ki ga je v okviru Mreže Kras v očeh
otrok in mladostnikov razpisalo podjetje Tu-
rizem Kras skupaj z Zavodom RS za šolstvo, je
sodelovalo več kot 700 otrok, med njimi tudi
učenci OŠ Preska. ”Naša šola se je za sodelo-
vanje odločila potem, ko je v projektu Come-
nius spoznavala slovaški kras in njihovo naj-
daljšo jamo Domico. Ko so nam vrnili obisk,
smo jim pokazali lepote Postojnske jame in
živalske vrste naših kraških jam,” sta pojasnili
koordinatorici Marta Štrukelj in Veronika
Bečan.

Učenci iz Preske so sodelovali tudi na sklep-
ni prireditvi natečaja, ki je pred Postojnsko
jamo potekala zadnjo soboto pred dnevom
Zemlje. Obiskovalci so si lahko ogledali razs-
tave in stojnice, potekale so delavnice, pred-

stave, igrice ... Učenci OŠ Preska so na plakatu
in v zgibanki predstavili jame na Slovaškem.
”Ker imamo kraške pojave in manjše kraške
jame tudi v osrčju Polhograjskih Dolomitov,
smo predstavili še učno pot ‘Po poti suhih
hrušk in kraških pojavov’, ki so jo ob prazno-
vanju 50-letnice naše podružnične šole na
Topolu raziskali učenci pod vodstvom Polone
Kožlakar. Na stojnici niso manjkali niti suhe
hruške, lepo izdelana kapnika, brošure,
zgibanke in slikovno gradivo turističnih
društev občine Medvode,” sta še razložili
Štrukljeva in Bečanova. Učenci in mentorji so
si za nagrado po ugodni ceni ogledali še Pos-
tojnsko jamo in vivarij. To je bilo posebno
doživetje za štiri učenke iz Preske, ki so to
jamo obiskale prvič.              

Ana Hartman

Učiteljica biologije Veronika Bečan, učenke Lucija Žagar, Maja Tomplak, Tanja Okorn in Tjaša Osredkar ter
učiteljica geografije Marta Štrukelj

Lotili so se tudi barvanja klopi.

Podpisali so Ekolistino 

Kras v očeh otrok
in mladostnikov

Učenci OŠ Preska so sredi aprila sodelovali na zaključni prireditvi
natečaja Kras v posodobljenih učnih načrtih.
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Medvode - V organizaciji Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti,
Območna izpostava Ljubljana okolica, in v sodelovanju z Osnovno šolo
Medvode je bil v Športni dvorani Medvode 16. aprila koncert Pesem
pomladi, letošnje drugo območno srečanje mladinskih in otroških
pevskih zborov Ljubljana okolica. Predstavilo se je dvanajst zborov,
med njimi tudi šest iz občine Medvode: otroški pevski zbor Prepevalni-
ca OŠ Pirniče pod vodstvom zborovodkinje Metke Prinčič, otroški pevs-
ki zbor iz OŠ Preska 2 - zborovodja Pavel Dolenc, otroški pevski zbor
OŠ Simona Jenka Smlednik - zborovodkinja Ema Gortnar, otroški pevs-
ki zbor Osminka OŠ Preska - zborovodkinja Alenka Jenko, mladinski
pevski zbor OŠ Medvode - zborovodja Dominik Jurca in mladinski
pevski zbor OŠ Preska - zborovodja Pavel Dolenc. Prav tako dvanajst
zborov se je predstavilo tudi na prvem območnem srečanju, ki je 14.
aprila potekalo na Brezovici. Tam se je predstavil tudi združeni mladin-
ski pevski zbor OŠ Pirniče in OŠ Simona Jenka Smlednik - zborovod-
kinja Ema Gortnar.

Strokovna spremljevalka na obeh srečanjih je bila Branka Potočnik
Krajnik. Diplomirala je na Akademiji za glasbo v Ljubljani s koncertom
komornega zbora De profundis, čigar zborovodkinja je. Od svojega pet-
najstega leta se ukvarja z vodenjem otroških in odraslih pevskih skupin.
Od leta 1997 redno sodeluje kot predavateljica na seminarjih Zavoda RS
za šolstvo in Javnega Sklada RS za kulturne dejavnosti za zborovodje
odraslih pevskih zborov, glasbene pedagoge in za zborovodje otroških
in mladinskih pevskih zborov. ”Dobro je, da se veliko poje, da se je
predstavilo veliko zborov, da je v šolske zbore vključenih veliko otrok.
Tudi organizacija srečanja je bila dobra, prav tako je bila prireditev do-
bro obiskana. Programi otroški zborov so bolje izbrani, pri mladinskih
zborih pa pogrešam umetniško vrednejše skladbe in več poudarka na a
cappella mladinskem petju (brez inštrumentalne spremljave). Po

tehnični pripravljenosti in muzikalni prepričljivosti izstopata otroški
pevski zbor OŠ Primoža Trubarja Velike Lašče z zborovodkinjo Majdo
Kokošinek in otroški pevski zbor OŠ Brezovica z zborovodkinjo Sonjo
Sojer. Prav tako izstopata oba mladinska zbora istih šol in njihovih
zborovodkinji, izstopa pa tudi mladinski pevski zbor OŠ Škofljica z
zborovodkinjo Matejo Novak. Odločitev, kateri zbori bodo predlagani
za predstavitev na regijskem srečanju, bom sporočila v teh dneh,” je
povedala Branka Potočnik Krajnik. Maja Bertoncelj

Pesem pomladi v Medvodah
V Športni dvorani Medvode je potekal koncert Pesem pomladi, območno srečanje mladinskih 

in otroških pevskih zborov iz Ljubljane in okolice.

Mladinski pevski zbor OŠ Preska z zborovodjem Dominikom Jurco



Medvode - Medvoška raparja,
24-letni Markan (Marko Maljko-
vić) in 23-letni Dwon (Dejan
Djurdjević) sestavljata skupino
S.O.S. Trenutno se pripravljata na
predstavitev svoje druge zgoščen-
ke. Prva z naslovom Na potezi je
izšla aprila 2007, drugo z naslo-
vom Šah mat pa bosta premierno
predstavila 22. maja v Jedru, no-
vem mladinskem klubu v Medvo-
dah. ”S prvo sva bila na potezi, z
drugo pa matirava. Na njej je prav
tako kot na prvi petnajst pesmi,
eno uro kvalitetne glasbe,” je uvo-
doma povedal Dwon. 

Sta pred izidom druge zgoš-
čenke. Kako uspešna je bila
prva?

Markan: ”Tudi v prvo zgoščen-
ko je bilo vloženega veliko truda.
Nismo pričakovali tako velikega
odziva in smo jih natisnili samo
sto, šle pa so takoj. Še danes spra-
šujejo po prvi plošči, vendar verjet-
no v ponatis ne bomo šli. Najina
glasba s prve zgoščenke je tudi na
internetu in narejenih je bilo veliko
”downloadov”. S prvo ploščo smo
presegli pričakovanja.”

Dwon: ”Pri prvi plošči ni bilo
vloženega toliko truda v promoci-
jo, reklamo. Nismo imeli toliko
denarja, niti poznanstev. Sedaj je
že malo drugače, na zvezi sva tudi
z drugimi hip-hoperji. Promocija
bo sedaj taka, kot se spodobi.” 

Markan: ”Ljudje so ob prvi
plošči pokazali zanimanje in zato
sva se odločila, da greva še v dru-
go. Sprva sva mislila, da bo izšla
že lani oktobra, a na tem projektu
smo res veliko delali in zato je
izid malce kasneje od načrtovane-
ga. Kvaliteta pa je temu tudi pri-
merna.”

Kje sta snemala drugo ploščo?
Markan: ”Pol plošče smo po-

sneli pri Joviču, pol v Studiu Kraj-
nik. Na plošči bo tudi šest glasbe-
nih gostov, producenti pa so štirje.
Je zanimiv material in sliši se na-
predek iz prve plošče.”

V čem je največja razlika v
primerjavi s prvo ploščo?

Dwon: ”Morda že med samimi
biti, ki pa so še vedno na najin stil.
Razlika je v produkciji, v napred-
ku samim tekstov, samega flova,
se pravi načina rapanja.”

Markan: ”Razvili smo se tako
tekstovno kot tudi po načinu rapa-
nja. Še vedno pa je to naš stil, le
nadgradili smo ga.”

Kdo piše besedila?
Markan: ”Vsak svoja.” 
Dwon: ”Kakšen refren napiše

on, kakšnega jaz. Važno je, da je
refren dober, da gre v uho.”

So besedila resnična?
Markan: ”So resnična.”
Dwon: ”Razen, če ni že iz 

zgodbe razvidno, da gre za hec.
Večinoma so teksti osebno izpo-
vedni, piševa to, kar doživljava.”

Tudi sicer poslušata samo rap,
katere izvajalce?

Dwon: ”Moje poslušanje same-
ga rapa se je tekom odraščanja
spremenilo. Na začetku sem več
ali manj poslušal ameriški hip
hop, sedaj pa največ poslušam
srbskega.” 

Markan: ”Poslušam toliko raz-
ličnih izvajalcev, da bi jih lahko
dolgo našteval. Več ali manj je to
kvaliteten rap, r&b, hause, tako da
ni čisto strogo sam rap.”

Dwon: ”Kot izvajalec, pa tukaj
ni pomembno katero glasbo
ustvarjaš, moraš poslušati tudi
drugo glasbo, da lahko kakšno
idejo dobiš tudi od drugje.”

Vajina publika?
Markan: ”Kar se starosti tiče,

povsem različno. Jaz pravim, da
vsak, ki mu je najina glasba všeč,
naj jo posluša, komur ni, naj je ne
posluša. Nisva ozko usmerjena.
Delava kvalitetno glasbo.” 

Dwon: ”Glede na to, kakšna be-
sedila piševa in kakšno življenje
imava, verjamem, da se bodo do-
ločeni ljudje v njih res našli. Še
veliko več pa je takšnih, ki jim je
najina glasba všeč kot taka, so jim
zanimive te najine zgodbe.”

Markan: ”Na plošči je petnajst
pesmi, od življenjskih do ulica
stil. Pesmi so melodične. Ni jih
naporno poslušati, ni dretje.” 

Zgoščenko Šah mat bosta pre-
mierno predstavila v domačem
kraju.

Markan: ”Predstavila jo bova
22. maja v Jedru. Na tem dogodku
bo vstopnina deset evrov in zanjo
boste dobili ploščo. Ne širimo
samo glasbe, širimo tudi mentali-
teto. Velika večina ljudi razmišlja
v smeri, zakaj bi pa jaz kupil ploš-
čo, če lahko glasbo posnamem z
računalnika. Najbolj žalostno od
vsega pa je, da jim ni problem
kupti ploščo na primer ameriške-
ga raparja, ki ima že tako velik
trg, slovenske izvajalce pa kopira-
jo. Pa s tem ne želim reči, da ne

kupujte tujih izvajalcev. Ljudje
mislijo, koliko bova midva pri tem
zaslužila. Nič, ker so stroški izda-
je ene plošče zelo veliki. Poleg
kopiranja glasbe bi omenil še en
problem. Veliko glasbenikov na
slovensko glasbeno sceno pride,
ker jih ”vsilijo” mediji, jih pogo-
sto vrtijo in jih pač moramo po-
slušati. Pozivam ljudi, naj podpi-
rajo tiste glasbenike, ki so jim res
dobri kot glasbeniki, ne zato, ker
jih poznajo. Naj pridejo na kon-
cert, naj kupijo ploščo.” 

Dwon: ”Če bi delala zaradi de-
narja, se glasbe zagotovo ne bi šla.
Ustvarjava zaradi ljubezni do hip
hopa, zaradi ljubezni do glasbe.”

Pri kateri založbi bo izšla plošča?
Dwon: ”Plošča bo izšla v samo-

založbi v nakladi tisoč izvodov.
Tako sva se odločila. Razdelila

sva si delo in vsak bo skrbel za ne-
kaj. Vse, kar sicer dela založba,
bova naredila sama.”

Markan: ”Midva nisva samo
raperja. Sva tudi sama svoja me-
nedžerja. Kar sam narediš, potem
to še bolj ceniš. Je pa res, da to po-
meni, da se ne moreva posvetiti
samo ustvarjanju.” 
Kje vse bosta ploščo predstavila?

Markan: ”Pričakujeva, da bova
ploščo predstavila po vsej Slove-
niji, tako kot sva tudi prvo. Kot za-
nimivost naj povem, da sva pela
celo v zaporih na Povšetovi v
Ljubljani. Sicer pa so podatki o
skupini in najina glasba objavljeni
tudi na spletni strani www.myspa-
ce.com/sosrapers.”

Maja Bertoncelj, 
foto: arhiv skupine S.O.S.
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ŠIVANJE     ŠIVANJE   ŠIVANJE
Modno oblikovanje, šivanje po meri (od slavnostnih do 

vsakdanjih oblačil), šivanje za močnejše postave, drobna
popravila (krajšanje, ožanje ...)

DELOVNI ČAS PO PREDHODNEM NAROČILU
Informacije po tel.: 040/354 018, MARINA DIZAJN, 
Marina Stare s.p.,Turkova ulica 21, 1215 Medvode

Medvoška raperja z novo zgoščenko
Markan in Dwon iz skupine S.O.S. bosta v Jedru 22. maja predstavila drugo zgoščenko. 

Po prvi z naslovom Na potezi sedaj prihaja Šah mat.

Dwon in Markan sta drugo ploščo poimenovala Šah mat. Je nadgradnja prve 
z naslovom Na potezi.
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Vrt

Odpiralni èas: 
Od ponedeljka do petka 
od 8. do 19. ure, 
ob sobotah 
od 8. do 13. ure.

Prodajalne:
MEDVODE, 
Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode, 
T: 01/3613-300
VODICE, 
Kamniška cesta 8, 1217 Vodice, 
T: 01/8324-011
VIŽMARJE, 
Tacenska cesta 67, 1210 Lj - Šentvid, 
T: 01/5124-666

Travno deteljna mešanica TDM 2

Travnik brez detelje 

Travnik s èrno deteljo

Veèletna travna mešanica 
za intenzivno košno-pašno rabo 
na srednje težkih tleh
Pakiranje: 10 kg

Veèletna kompleksna 
travna mešanica za košno rabo
Pakiranje: 10 kg
 

Veèletna kompleksna 
travno-deteljna mešanica 
za košno rabo
Pakiranje: 10 kg

Travno-deteljne mešanice predstavljajo 
pridelovalcem krme vsestransko bogat in celovit 

izbor hranil. Detelje in trave imajo razliène
zahteve glede tal in podnebja.

TRAVNO DETELJNE 
MEŠANICE

SEMENARNA Ljubljana, d.d., Dolenjska c. 242, 1000 Ljubljana, www.semenarna.si

Še malo, pa bomo lahko rože, ki jih še vedno
skrivamo pred hladnimi nočmi, postavili na
stalna mesta. Počakajmo le še, da minejo trije
ledeni možje, nato pa jih brezskrbno lahko
pokažemo sosedom.

A s tem, ko smo rože skrbno posadili v kori-
ta in jim nasuli dobre zemlje, uspeh še ne bo
zagotovljen. Opravili smo le pomemben za-
četek, ki ga moramo speljati do konca. Rože
moramo začeti tudi dognojevati s hranili, ki jih
potrebujejo za svojo rast. Pri tem bodimo po-
zorni, v kakšno zemljo smo jih posadili, saj
večina substratov že vsebuje osnovna hranila,
tako da te rastline začnemo gnojiti približno tri
tedne po sajenju. Poleg hranil nekatere rastline
potrebujejo tudi dodatek železa, ki prepreči
bledico listov, med te rastline zagotovo štejemo
surfinije. Tudi pri zalivanju moramo biti sprva
zelo previdni. Bolje je, da rastline zalijemo
malo manj, kot pa da jih utopimo in povzročimo
gnitje še ne dovolj razvitih korenin. Glede na to,
kakšne rastline smo si izbrali v naših zasadit-
vah, pa bo odvisno tudi, koliko časa bomo pora-
bili za njihovo higijeno. Če smo izbrali surfini-
je, pelargonije, bršljinke, margarite, lantane ...,
bomo morali pridno odstranjevati odcvetele
cvetove, da nam bodo rastline bogato cvetele

skozi celo poletje. Prav tako pa nas ne sme biti
strah vzeti v roke škarij in ukrotiti nekaterih
bujnih rastlin ter preprečiti, da bi nam zadušile
ostale rastline.

Ob vestnem opravljanju treh glavnih opravil:
zalivanja, dognojevanja in čiščenja rastlin, bodo
naše rastline zadovoljne in to nam bodo pokaza-
le z bujno rastjo in obilo cvetov. Rok Kogovšek 

Zalivanje, dognojevanje, čiščenje
Ob vestnem opravljanju treh glavnih opravil: zalivanja, dognojevanja in čiščenja rastlin, bodo naše rastline

zadovoljne in to nam bodo pokazale z bujno rastjo in obilo cvetov.
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Vrt

Ob vsakoletnih novostih na področju balkon-
skega cvetja in ostalih grednih cvetlicah pozab-
ljamo na zelenjavni vrt. Zdi se nam povsem sa-
moumevno, da posadimo krompir, solato, ko-
renje in ostalo tipično zelenjavo, a zakaj ne bi
na vrt poleg vse te običajne zelenjave posadili
tudi kaj nenavadnega, vendar tudi uporabnega
v kuhinji.

Ena izmed takih rastlin je zagotovo artičoka.
V Sloveniji jo srečamo le na vrtovih na Pri-
morskem, saj naših zim ne preživi in tako ne
dočakamo njenega prvega cvetenja v prihod-
njem letu. Vendar pa so vrtnarji že pred nekaj
leti uspeli vzgojiti sorto Imperial star, ki za-
cveti že v prvem letu. Tako lahko sveže cveto-
ve, ki se razvijejo v avgustu, uporabimo v ku-
hinji. Če pa nam artičoka kot zelenjava ni lju-
ba, jo pustimo, da odpre svoje veličastne vijo-
lične cvetove. Ti nam bodo morda še ljubši kot
tisti na krožniku. Sadike te artičoke lahko po-
iščemo v nekaterih vrtnarijah in trgovinah. 

Poleg artičoke pa lahko na vrt posejemo še
vrsto druge zanimive zelenjave, le v trgovini
moramo malo bolje pobrskati med semenskimi
vrečicami. Med njimi lahko že najdemo nena-
vadno koničasto zelje (Fidelkraut), koničasto
zeleno cvetačo (Romanesco), vijolično cvetačo
(Di Sicilia Violetto), mešanice korenčkov in
redkvic različnih barv, okro, dolgo vingo (Vig-
na unguiculata sesquipedalis), ki je podobna
visokemu fižolu, le da so stroki dolgi 40-50
cm. Z novo zelenjavo bo naš vrt postal zanimi-
vejši, poleg tega pa bodo tudi jedi na našem
krožniku postale bolj pestre.    Rok Kogovšek

Naj tudi zelenjavni vrt 
postane zanimiv za oči

Zakaj ne bi tudi na zelenjavnem vrtu posadili kaj nenavadnega in hkrati uporabnega tudi v kuhinji?

Čajote so zanimive sorodnice bučk, ki popestrijo vrt s svojo nenavadno bodičasto lupino. Ob opori rastejo zelo
bujno in ob koncu poletja tudi obilno rodijo. Celotno rastlino lahko uporabimo v prehrani.

Artičoka Imperial star zacveti že v prvem letu.

NOVO V MEDVODAH
TRGOVINA

TISOČ DARIL
SEŠKOVA 6 (ZA AVTOBUSNO POSTAJO)

● DARILA ZA OTROKE IN ODRASLE
● DIŠEČE SVEČE IN SVEČNIKI
● SONČNA OČALA
● SPOMINKI IN IZDELKI 

DOMAČE OBRTI ...
ODPRTO: PON. - PET. 9. - 13. ure

15.30 - 18. ure
SOBOTA 9. - 12. ure

S TEM OGLASOM PRIZNAMO
10% POPUSTA
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Sp. Pirniče 42, 1215 Medvode,
telefon: 01/36 21 360, faks: 01/ 36 23 416, 
gsm: 041/694 890, 031/230 347, 041/506 584, 
e-pošta: vrtnarija.bilban@siol.net

ZA VAS VZGAJAMO IN PRODAJAMO
BALKONSKO CVETJE - ENOLETNICE - SADIKE ZELENJAVE - SADIKE ZA ŽIVE
MEJE - OKRASNA DREVESA - GRMOVNICE, LISTAVCE, IGLAVCE  - TRAJNICE 

PO UGODNIH CENAH VAM PONUJAMO UREDITEV IN 
VZDRŽEVANJE VAŠIH VRTOV, PARKOV IN POSLOVNIH PROSTOROV
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Najnovejši katalog
družbe PVD dobite

na vrtnariji



Oglasi
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Kot jih vidijo ptice
»ALPE - kot jih vidijo ptice« je mednarodni 

projekt, s katerim predstavljamo 

celotno verigo Alp, kot izjemen 

in enkraten geološki, geografski, 

biotski, kulturni ter gospodarski 

prostor. Projekt pokriva celotne Alpe 

in zajema države: Monako, Francijo, 

Italijo, Švico, Liechtenstein, 

Nemčijo, Avstrijo

in Slovenijo.

MONOGRAFIJA

www.panalp.net

Redna cena knjige: 49,90 EUR

Cena za naročnike Gorenjskega Glasa (-10 %): 44,91 EUR + 

poštnina

Poklič ite: 04/201 42 41 (vsak dan od 8. do 19. ure, v petek do 16. ure)

Pišite: narocnine@g-glas.si ali na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, Kranj.

flE IZŠLA!
•  Format: 27 x 37 cm

•  Št. strani: 512

•  Matevfi Lenarªiª je v  treh letih posnel 

100 000 novih fotografij Alp iz zraka

•  Besedilo so napisali Janez Bizjak in

 15 vrhunskih strokovnjakov

• Monografija je izšla v slovenskem 

in angleškem jeziku in si jo lahko 
ogledate v našem uredništvu.

KOZMETIČNI SALON

MANIKURA

LIČENJE OBRAZA

KOZMETIKA

PEDIKURA

Ponedeljek: od 13. - 19. ure
Torek: od 8. - 19. ure
Sreda: od 8. - 19. ure 

Četrtek: od 8. - 19. ure 
Petek: od 8. - 19. ure 

Sobota: od 7.30 - 13. ure

Vaši lasje so vaše bogastvo, 
zaupajte jih frizerju!

TEA PLAZAR s. p.
DONOVA c. 2, 1215 MEDVODE

TEL.: 01/36-15-265, GSM: 041/24-24-19

PRIPRAVITE SVOJE TELO NA SONČNE DNI

NOVO   REFLEKSNA MASAŽA NOG     NOVO
NOVO   AROMATERAPIJA     NOVO

- MASAŽA Z ETERIČNIMI OLJI  (ZA TELO IN OBRAZ)
- ANTICELULITNA MASAŽA

- SPROSTILNA KLASIČNA TELESNA MASAŽA
- OBLIKOVANJE TELESA (POPUSTI VELJAJO DO 28. 5. 2009

(10 X TERAPIJA  -10%, 15 X TERAPIJA  -15%, 20 X TERAPIJA  -20%,
- ČOKOLADNO RAZVAJANJE ZA SUHO UTRUJENO KOŽO

- MASKA Z MORSKIH ALG ZA TELO
- REFLEKSNA MASAŽA STOPAL

NA VSE MASAŽE 15 % GOTOVINSKI POPUST V MESECU MAJU

NEVESTE, MATURANTKE - LIČENJE ZA VSE PRILOŽNOSTI

ČE STE V ZADREGI, KAJ PODARITI, VAM PONUJAMO DARILNE BONE

Več o naši ponudbi sedaj tudi na www.temi.siP
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Pokličite nas na telefon: 
01/361-24-84 

ali pa na GSM: 040/263-015



Sp. Pirniče - Organizator 10. dirke za veliko
nagrado Medvod, ki je potekala 18. aprila, je
bilo KD Rog. Na tradicionalni trasi so se po-
merili kolesarji v treh kategorijah dečkov in
mlajši mladinci. Dirko mlajših mladincev so
popestrila dekleta tekmovalne ekipe Klub Po-
let Garmin, ki pa niso bila konkurenčna mla-
dim kolesarjem.

Kdo so zmagovalci? Pri dečkih C je zmagal
Mitja Beg iz Adrie Mobila. V kategoriji deč-
kov B je zmagovalca odločil šprint glavnine,
kjer je suvereno slavil Kristjan Kumar (HIT
Gorica). Pri dečkih A je bil najmočnejši Ga-
šper Katrašnik (Sava), pri mladincih pa Dani
Pšajd (TBP Lenart). ”V našem klubu kolesar-
stvo trenira tudi kar nekaj mladih Medvošča-
nov. Najboljši rezultat izmed njih je s šestim
mestom v kategoriji dečkov A dosegel Urban
Svoljšak, v isti kategoriji je bil deseti Klemen
Polajnar,” je povedal Miro Miškulin iz ekipe
Radenska KD Finančna točka. Njihova konti-
nentalna ekipa letos uspešno nastopa na dirkah

v tujini, izkazali pa so se tudi na uvodni doma-
či članski dirki v Šenčurju. V dresu Radenske
KD Finančne točke je tam dirkal tudi Nejc Ko-
šir s Tehovca, poleg njega pa še en Medvoščan,
Rok Tehovnik iz Rakovnika, ki nastopa za kon-
tinentalno ekipo Motomat Delo revije.

Nejc Košir prvo leto med člani
Nejc Košir je torej edini Medvoščan, ki je

član kontinentalne ekipe Radenska KD Fi-
nančna točka. Kolesar, ki je veliko obetal že
kot mladinec in je bil tudi član mladinske re-
prezentance, je letos prvo leto med člani. ”Pre-
hod je vsekakor velik, največji doslej od deč-
kov naprej. Sicer sem pričakoval, da bo prehod
še hujši, a če pridno treniraš, kar gre. Res pa je,
da si moraš prilagoditi cilje, glede na to, da je
konkurenca zelo velika in da je to moje prvo
leto, če se tako izrazim ”profesioalnega” kole-
sarstva. Veliko kolesarjev čas posveti le treni-
ranju, jaz še študiram, kar se seveda pozna pri
sami moči kolesarja. To je največja razlika,” je

povedal Nejc Košir, čigar novi trener je odli-
čen nekdanji slovenski kolesar Andrej Haupt-
man. Košir je letos najboljši rezultat s sedmim
mestom dosegel v eni izmed etap na medna-
rodni dirki po Črni gori. ”Vedno se potrudim
in pomagam izkušenejšim kolegom v ekipi k
dobremu rezultatu, po možnosti k zmagi. Jaz
se za višje uvrstitve pač še ne morem potego-
vati. Upam pa, da bo tudi to kmalu prišlo,”
pravi Nejc, ki se je na letošnjo sezono priprav-
ljal še več kot na prejšnje: ”Veliko več kilome-
trov sem na kolesu naredil že pozimi. Pretekla
leta sem pozimi več hodil, tekel na smučeh in
podobno.” Njegov cilj v letošnji sezoni pa je,
da bi mu tudi na dirki med elito vsaj enkrat
uspelo dokazati, da je iz pravega testa. 

Maja Bertoncelj, foto: M. B., P.K.
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V Pirničah skoraj 150 kolesarjev
Uvodna dirka letošnje domače kolesarske sezone je bila 10. VN Medvod v Pirničah. Nastopilo je nekaj manj

kot 150 mladih kolesarjev in kolesark. Mladincem so se namreč pridružile tudi ženske. 

Nejc Košir želi že v prvi sezoni med elito dokazati, da
je iz pravega testa. 

Utrinek z dirke mlajših mladincev za 10. VN Medvod

Flander je bil operiran
Dragočajna - Zimski športniki so komaj do-

bro končali sezono, pa se že pripravljajo na
novo. Med njimi je tudi deskar na snegu Rok
Flander iz Dragočajne. Po sezoni ni imel veli-
ko počitka. Aprila je s kanadsko reprezentanco
treniral na olimpijskih progah v Vancouvru.
”Trening v Kanadi je super uspel. Vreme je
bilo fenomenalno. Na olimpijskih progah sem
opravil osem dni snežnega treninga. Vancou-
ver je zame najlepše mesto in komaj že čakam,
da se spet vrnem tja. Olimpijskih iger prihod-
nje leto se že zelo veselim, se pa z njimi preti-
rano ne obremenjujem. Zavedam se, da je vre-
me tam zelo nestabilno in bo zagotovo odigra-
lo svojo vlogo. Razmere se spreminjajo skoraj-
da iz minute, kar si mi tukaj težko predstavlja-
mo. Želim si, da bi bili pogoji čim bolj regular-
ni,” je povedal Rok Flander.

Po vrnitvi domov je moral na operacijo ko-
lena. ”Imel sem strgan meniskus in obrabo
hrustanca. Zelo me je bolelo ves drugi del
sezone. Operacija je uspela. Trenutno sem na
rehabilitaciji v Mariboru pri fizioterapevtu, s
katerim sodelujem že tretje leto. Če bo šlo
vse po načrtu, naj bi že naslednji teden začel
na polno trenirati,” je sporočil v začetku tega
tedna. V trening v poletnih mesecih bo tudi
letos vključil deskanje na vodi. ”Načrtov si-
cer še nisem delal. Trenutno treniram po pro-
gramu kondicijskega trenerja Dragana Bos-
niča. Treniram tudi v Mariboru. Dopoldan
imam terapije, popoldan kondicijske trenin-
ge. Julija bom skoraj zagotovo šel na Mauri-
cius, avgusta pa upam na trening v Čilu,” je
še povedal.  

Maja Bertoncelj
Rok Flander v prostem času rad bere in igra na
klavir.



Medvode - Članski košarkarski ekipi KK
Tinex Medvode se je v že končani sezoni
2008/2009 uspelo prebiti v kvalifikacije za
napredovanje v 1. B ligo. V razigravanju štirih
ekip so sezono končali na tretjem mestu. V 1.
B ligo sta napredovali ekipi Maribor Messer in
Logo Grosuplje. Kako uspešna je bila sezona
in kakšna je prihodnost medvoške košarke, je v
pogovoru povedal Janez Tomažin, predsednik
KK Tinex Medvode.
Je bila letošnja sezona uspešna?

”Na sezono KK Tinex gledam kot na celoto,
torej od šole košarke, pionirjev, kadetov, mla-
dincev do članov. Uspešnost je treba gledati
tako po finančni kot po rezultatski plati. Oseb-
no kot predsednik malo drugače gledam na
medvoško košarko, ne samo v okviru rezulta-
tov, ki se štejejo v danih koših. Štejem tudi
razvoj mladine, otrok, pedagoško delo trenerjev
... Tudi sam sem treniral košarko. Tone Bohinc
me je začel trenirati pri dvanajstih, trinajstih
letih in je vplival na to, kar danes sem. Upošte-
vajoč omenjeni vidik, bom na vprašanje, ali so
bila zadnja leta medvoške košarke uspešna,
odgovoril pritrdilno. Dobili smo novo dvorano,
s tem večji zagon upravnega odbora kluba,
novih petdeset otrok, nove sponzorje, napre-
dovali pa smo tudi rezultatsko. Ko smo igrali še
v ostalih medvoških dvoranah, ni bilo takega
interesa - niti pri sponzorjih, gledalcih, igralcih,
niti pri trenerjih. Zdržali smo deset, petnajst let,
ko je naša članska ekipa trenirala in igrala celo
v Škofji Loki in na Ježici. Takrat so se začeli
kopičiti stroški, ki jih nismo redno poplačevali.
Krilo jih je društvo Partizan in zadnji dve leti se
trudimo, da tudi to pokrijemo. V letošnjo se-
zono torej nismo startali na rezultat pri članski
ekipi, temveč na čim nižji strošek, kar pomeni,
da igralcem nismo dali niti za kilometrino, niti
za športno opremo. Kljub temu je v ekipi nasta-
la prava klapa z novim trenerjem Alešem Mik-
ličem. Smo ena redkih ekip na tem nivoju tek-
movanja, kjer so igralci igrali za sebe, ker so
klapa, ker so večinoma študentje, mladi igralci,

ki se v košarki uveljavljajo, in nekaj starejših, ki
so že vrsto sezon pri nas. Med njimi sta dva
igralca, ki sta se po sezoni poslovila: Igor
Staniša in Denis Divjak. Klub, trener in igralci
v sezono nismo startali s ciljem uvrstitve v
kvalifikacije za 1. B ligo. Rezultatsko smo torej
dosegli več, kot smo pričakovali. Poleg tega so
se pionirji letnik 1995/1996 uvrstili v 1. sloven-
sko ligo, šola košarke je dobila novega dolgo-
ročnega sponzorja, podjetje Brinox iz Sore. Na
žalost pa smo finančno še vedno v rdečih
številkah in v naslednji sezoni, dveh je naša
naloga spraviti klub v pozitivne številke. Nič
nam ne pomeni, da je kriza, da imajo klubi, ki
so v višjem rangu tekmovanja kot mi, še večje
finančne težave. Nekateri so pred leti že prija-
vili stečaj in začeli na novo z drugim imenom
in/ali pa so se preselili v najnižji rang. Mi tega
ne nameravamo in prav tako ne nameravamo
imeti v ekipi igralcev, ki bi jih nekaj izstopalo
po kvaliteti in bi jih morali plačevati, medvoš-
ki igralci in tisti, ki bi radi igrali, študentje, pa
pri nas ne bi dobili mesta.”
Koliko je stala sezona?

”Z vračanjem dolgov od 60 do 65 tisoč evrov.
Za uporabo dvorane v OŠ Preska, večinoma pa
za Športno dvorano Medvode, plačamo na leto
več kot 16 tisoč evrov, kar pomeni ravno toliko,
kot dobimo od občine. Približno enako
številko nakažemo Košarkarski zvezi Sloveni-
je in združenju košarkarskih sodnikov. Vsaka
članska tekma stane najmanj petsto evrov.” 
Je vsaj okvirno že znana ekipa za naslednjo
sezono?

”Že januarja smo sklenili, da bi se takoj po
sezoni zbrala ekipa in da bi se dogovoril z vse-
mi igralci. To nam ni uspelo, ker ne vemo, kaj
v naslednji sezoni bo. Imamo dolgoletnega
sponzorja, podjetje Tinex, ki podpira razvoj
medvoške košarke in od nas ne zahteva ne vem
kakšnih rezultatov. Res pa je, da dela v gospo-
darstvu, v industriji, in da je recesija. Za
naslednjo sezono še ni dal zelene luči in brez

tega se ne moremo pogovarjati z igralci, ki so
v letošnji sezoni igrali v članski ekipi.” 
Pogodbe torej niste podpisali še z nobenim
igralcem?

”Če igralcem ne damo nič, ne moremo pod-
pisati tudi pogodbe. Klubi v istem rangu, ki
smo jih letos premagovali tudi za 10, 20, 30
točk, so imeli vsaj nekaj igralcev na pogodbah
za mesečno plačilo, mi nobenega. Če ni denar-
ja, ni pogodbe. Ob tem je treba še povedati, da
trenerji, vsi so iz medvoškega okolja, za svoj
trud dobijo le minimalna nadomestila.” 
Vam ne gre za preboj članske ekipe v prvo
slovensko ligo?

”Seveda nam gre. Dobro delamo z mladimi
in delamo na tem, da bi ekipo sestavljala veči-
na medvoških igralcev, ki bi jim uspelo priti v
navišji rang tekmovanja, seveda s sponzorji, ki
jih imamo. Največja sta Tinex in Labormed, pa
Brinox za šolo košarke. Na žalost pa naš spon-
zor ni niti ena od velikih medvoških tovarn.
Naša želja je, da klub finančno spravimo na
ničlo, se pogovorimo s sponzorji, z mladimi
medvoškimi igralci, ki prihajajo, in
poskušamo priti v najvišji rang tekmovanja in
tam dolgoročno tudi ostati. Rezultat seveda je
pomemben, ni pa edini cilj. Uvrstitev v višji
rang pomeni približno enake aktivnosti do
sponzorjev, bistveno višje stroške in odločiti
se moramo, kaj nam pomeni en rang višje.
Cilj pa seveda je priti na najvišji nivo in
možnosti imamo. Zna se zgoditi, da nas bodo
junija poklicali, če smo pripravljeni igrati v 1.
B ligi. Smo namreč prvi v čakalnici. Kar ve-
liko klubov ima še neporavnane račune do
zveze.”
Če bo KK Tinex Medvode dobil povabilo v
1. B ligo, kakšen bo vaš odgovor?

”Zapeljal bi se v Šenčur k Štefanu Čebašku,
ki je sicer Medvoščan, direktor Tinexa. Pogo-
voril bi se tudi z drugimi sponzorji in če bi do-
bil zeleno luč, bi šli v ligo višje.”

Maja Bertoncelj
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Uspešna sezona medvoške košarke
”V sezono nismo startali na rezultat, temveč na čim nižji strošek, kar pomeni, da igralcem nismo dali niti za
kilometrino, niti za športno opremo,” pravi Janez Tomažin, predsednik KK Tinex Medvode. Člani bodo tudi

v prihodnji sezoni najverjetneje igrali v 2. slovenski košarkarski ligi. 

Janez Tomažin, predsednik KK Tinex Medvode 
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Medvode - Društvo Partizan
Medvode je največje medvoško
športno društvo. V okviru društva
poteka rekreacija, imajo pa tudi
več sekcij: atletsko, smučarsko, te-
niško in košarkarsko. Društvo ima
345 članov, predsednik društva pa
je drugo leto Bojan Šolar iz Med-
vod.

”Članstvo se je v primerjavi s
preteklim letom zmanjšalo za 45
članov, kar je posledica neaktiv-
nosti sekcije za odbojko, ki jo je
Upravni odbor društva zato ukinil.
Največ članov, 102, je vključenih
v društveno rekreacijo, 80 jih je v
košarki, 69 v tenisu, 45 v smuča-
nju in 30 v atletiki,” je povedal
Šolar, ter dodal, da je društvena
telovadnica v Partizanu Medvode
polno zasedena od ponedeljka do
petka od 16. do 22. ure, pa tudi ob
sobotah dopoldan. Poleg tega, da
gre za največje društvo, dobijo
tudi največ občinskega denarja. V
letu 2008 so iz občinskega prora-
čuna dobili dobrih 82 tisoč evrov,
od tega 56 tisoč evrov za dejav-
nost, dobrih 20 tisoč evrov za in-
vesticije, tri tisoč za opremo in še
tri tisoč za redno vzdrževanje. 

Investicije, ki so se jih lotili v
letu 2008, so bile vezane pred-
vsem na njihov društveni dom.
”Prenovili smo streho in ostrešje

doma, v telovadnici zamenjali
parket in kupili dodatno orodje, v
ženski garderobi, mali telovadnici
in v pisarnah smo zamenjali okna,
za potrebe smučarjev, igralcev te-
nisa in atletov pa kupili društveni
kombi,” je pojasnil Šolar. Potre-
ben denar za investicije so dobili
tudi iz naslova prodaje zemljišča
pri propadajoči dvorani, velikosti
okrog štiri tisoč metrov. ”Sedaj
nič ne kaže, da bi propadajoča

dvorana kaj kmalu zaživela. Zem-
ljo smo prodali, ker bi bil drugače
objekt, ki je bil v prvi fazi kupljen
samo kot objekt s pripadajočo
zemljo, nefunkcionalen. Žal nam
je, da se sedaj stvari ne razvijajo
tako, kot je bilo rečeno. Govorilo
se je, da bo tam celo ”wellness
center”. Zadeve se vsaj na terenu
ne premikajo,” pravi Šolar. 

Poseben problem v društvu
predstavlja plačevanje nadomesti-

la za uporabo stavbnega zemljišča
za teniško igrišče. ”Lani smo pla-
čali dobrih 5400 evrov nadomesti-
la. Glede na dogovarjanje z župa-
nom in svetniki, naj bi ta problem
sedaj uredili, tako da tega prispev-
ka ne bi več plačevali,” še pojasni
predsednik društva, ki se bo tudi
letos lotilo nekaterih investicij.
”Skupaj z občino načrtujemo pri-
praviti dokumentacijo za nakup
ekološke čistilne naprave za potre-
be Brunarice na Osolniku. Pred
kratkim pa smo izvedeli, da smo
od Fundacije za šport dobili odo-
brenih 30 tisoč evrov za postavi-
tev balona za potrebe teniške sek-
cije. Seveda bo svoj del, okrog 40
tisoč evrov, morala prispevati tudi
Občina Medvode, drugače s pro-
jektom ne bo nič. Balon načrtuje-
mo postaviti na rokometnem igriš-
ču pri Partizanu. Narediti bo po-
trebno temelje, igralno površino
preplastiti in postaviti balon. Z
deli bi lahko začeli v začetku po-
letja, tako da bi letošnjo jesen te-
nisači že lahko trenirali v novem
balonu v Medvodah. Člani teniške
sekcije so se doslej pozimi na tre-
ninge morali voziti na pokrita
igrišča zunaj občine, tako da bo to
sedaj za Medvode velika pridobi-
tev,” je zaključil Šolar.

Maja Bertoncelj

Dobili državni denar za balon
V Partizanu Medvode so v letu 2008 prenovili ostrešje društvenega doma, zamenjali parket v telovadnici in

okna, kupili dodatno orodje in tudi društveni kombi. Nekaj investicij imajo v načrtu tudi letos.

Bojan Šolar, predsednik Partizana Medvode, pred rokometnim igriščem, na
katerem načrtujejo postavitev balona za potrebe teniške sekcije. V ozadju je še
vedno propadajoča športna dvorana.

Okrog štirideset udeležencev pohoda
Smlednik - Turistično društvo Smlednik je tudi letos 27. aprila, na

dan upora proti okupatorju, organiziralo pohod Po poteh spominov
in prijateljstva, ki je bil tretji po vrsti. S pohodom ohranjajo
zgodovino in krepijo prijateljske vezi. Na pohodu je bilo letos okrog
štirideset udeležencev, večina med njimi se je udeležila vseh treh
pohodov. M. B., foto: Doran Konjar

PRODAJA, MONTAŽA,
SERVIS OLJNIH IN 
PLINSKIH GORILCEV
Pooblaščeni servis za prodajo, montažo, 
zagon in vzdrževanje ogrevalne tehnike
BUDERUS in De DIETRICH.

Franjo Petač s.p., Štalčeva ulica 1, Medvode
telefon in fax: 01/361 45 86
GSM: 041/649 975

Gorski tek in pohod na Osolnik
ŠD Kondor Godešič v nedeljo, 17. maja, organizira 18. Gorski tek in

pohod na Osolnik. Tek bo uvodna tekma letošnjega Pokala Slovenije v
gorskih tekih, štela pa bo tudi za državno prvenstvo za veterane. Start
teka na dolgi progi (4,7 km), ki poteka z Godešiča do vrha Osolnika, bo
ob 10.30 pri cerkvi na Godešiču. Tek na Osolnik bo potekal tudi za mla-
jše kategorije. Mladi tekači se bodo pomerili na krajših razdaljah. M. B.
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Medvode - Aprilski in majski
sončni žarki so bili že dovolj moč-
ni, da so se motoristi naužili prvih
kilometrov. Toda sezona je še dol-
ga, za varno vožnjo pa še zdaleč ni
dovolj lepo vreme, vozniški izpit
in motor. O tem sva se pogovarja-
la z Rokom Rotarjem, predsedni-
kom Moto racing cluba Medvode,
ki je motorist že 24 let in si je v
tem času nabral veliko izkušenj.
Kako se morate motoristi vsako
pomlad pripraviti na novo sezo-
no, saj se pozimi najbrž ne vozi-
te prav veliko?

”Če le ni zasnežena in mokra ce-
sta, se pravi motoristi kdaj usede-
mo na motor in se kam zapeljemo
tudi pozimi. Seveda je treba biti
zelo previden, ker je asfalt druga-
čen kot poleti, treba je seveda ime-
ti tudi primerna oblačila. Lahko bi
rekel, da je pri nas ”tragedija” mo-

toristov v tem, ker moramo za pol
leta izginiti s cest. Če pogledamo
sosede Italijane, Špance,... pač v
toplejše dežele, so motoristi celo
leto udeleženci v prometu. Tako
jih avtomobilisti nikoli ne pozabi-
jo. Nas pa od novembra do marca
pozabijo do te mere, da nas spo-
mladi mnogi na cesti kar spregle-
dajo.”
Vendar pa za lastno varnost in
vidnost na cesti marsikaj lahko
naredite tudi sami?

”Že pri opremi je treba biti po-
zoren, da je ta čim bolj vidna. Pa
naj gre za čelado, za oblačila z od-
sevnimi všitki, za zaščitno opre-
mo. Zadnja leta, zlasti v tujini,
vedno bolj pogosto vidimo, da
prvi in zadnji motorist v koloni
nosita odsevne jopiče, prav tako si
jih pogosto nadenejo tudi posa-
mezniki. Seveda je za lastno var-
nost treba imeti tudi najboljšo
opremo. Žal je pravilo, da je naj-
boljša oprema tudi najdražja. Če-
lada, ki stane pod sto evrov, je sla-
ba čelada. Pod tako čelado piha, je
glasna, enostavno ni varna. Podo-
bno je z rokavicami, ki morajo biti
take, da si v njih gibčen, tudi ob-
lačila morajo biti kvalitetna, da so

Na motor le dobro opremljeni
Motoristi spomladi komaj čakajo, da se zapeljejo na ceste, kot opozarja izkušeni predsednik medvoškega

moto kluba Rok Rotar, pa je za varno vožnjo poleg pameti treba imeti tudi dobro opremo.

Motoristi morajo biti na cesti vidni in dobro opremljeni. 

Medvoški moto klub združuje
motoriste iz Medvod in okoli-
ce. Poleg tega da skupaj obis-
kujejo različne motoristične
prireditve in se udeležujejo
športno-rekreativnih voženj,
so organizirali že tudi nekaj
predavanj o varnosti na cesti
in o pravilni uporabi zaščitne
opreme. Vsako leto člani s po-
močjo občine Medvode, Turi-
stičnega društva Medvode,
prijateljev in sponzorjev, pri-
pravijo moto piknik. Tako bo
letos med 19. in 21. junijem
potekal že 9. piknik.
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- AVTO SERVIS 
- AVTO OPTIKA 

- AVTO PRALNICA 
- VULKANIZERSTVO

- SHRANJEVANJE GUM 
- POLNJENJE KLIMATSKIH NAPRAV
- PRODAJA JEKLENIH IN ALU PLATIŠČ

- POLIRANJE
- KEMIJSKO GLOBINSKO ČIŠČENJE

AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Splošni
servis vozil

■ Diagnostika vseh
tipov vozil!

■ Servis klimatskih
naprav!

■ Bosch servis!
Tel.: 01/36-11-279

GSM: 041/56-83-53
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

d.o.o.

VELIĆ

Delovni čas:
pon. - petek: od 8. do 18. ure
sobota: od 8. do 15. ure
Stanežiče 52, , 1000 Ljubljana
telefon: 512 80 22
mobitel: 041 382 507
ac.velic@siol.net
www.ac-velic.si
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◆ prodaja in odkup 
rabljenih vozil

◆ vozila z garancijo
◆ prepisi vozil
◆ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601
GSM: 041/330 578
www.avtomedvode.com OR
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prijetna za nošenje in hkrati varna. Najhuje za
motorista je, da zadnje evre, ki jih ima, da za
motor, za drugo opremo pa zmanjka denarja.
Vendar pa je ta res pomembna, treba je dobro
zaščititi tako sebe kot sopotnika, na kar včasih
pozabljamo. Poleg tega je treba motor čez
zimo dobro pripraviti na sezono, pregledati ve-
rižnico, pregledati zrak v pnevmatikah, olje,
zavore ... Za to lahko poskrbiš sam, lahko ga

zapelješ na servis, vendar pa je tudi motor tre-
ba pripraviti na novo sezono.”
Medvoški motoristi ste se organizirali pred
desetimi leti, na poti po Sloveniji in v tujino
se velikokrat odpeljete v koloni. Kakšno
prednost ima vožnja v koloni?

”Predvsem je velika prednost vožnje v koloni
vidnost in posledično varnost. Če se v skupini
vozi deset ali več motorjev, smo opazni, ima-
mo vodjo poti, ki določi, po kateri poti gremo
do cilja, kje bomo imeli postanke, kje bomo to-
čili gorivo,... Tako smo opravili že veliko poti
na srečanja motoristov po Sloveniji in sosed-
njih državah, vsako leto pa se odpravimo tudi v
Dolomite, v Toskano, do švicarske meje in
proti morju. Tudi letos smo že šli v Istro, po Ja-
dranski magistrali, minuli konec tedna smo bili
na srečanju motoristov v Petrovcih, skoraj na
madžarski meji.”
Tudi v Medvodah vsako leto poskrbite za
motoristični piknik. Ga pripravljate tudi le-
tos?

”Res smo imeli že osem piknikov, letos pa
bo deveti 19. in 20. junija. Priprave so se že
začele. Zbiramo dovoljenja, z glasbenimi sku-
pinami (Pavle Kavc, Unimogsi, Peter Lovšin,
...) se dogovarjamo za nastope, prav tako zbi-
ramo denar za pripravo. Kot običajno bo pik-
nik na prireditvenem prostoru pod elektrarno,
začel se bo v petek popoldne in končal v ne-
deljo zjutraj. Možno bo tudi kampirati, saj bo
tako v petek kot soboto dolgo v noč potekal
glasbeni program. Seveda bomo imeli tudi
promenadno vožnjo po občini in motoristične
igre.”
Koliko vas pripravlja moto piknik?

”Dela nas vseh dvajset članov moto kluba,
poleg nas pa tudi otroci, punce, žene, prijatelji
... Pomaga nam kup prostovoljcev, denar, ki
nam ostane, ko poravnamo stroške, pa vsako
leto namenimo v dobrodelne namene. Navad-
no so to pomoči potrebni otroci.”

Vilma Stanovnik

Predsednik Rok Rotar v prostoru medvoškega moto
kluba

Tomaž Luštrek, s. p., 
Ladja 30, Medvode
Tel.: 01/36-17-500OptiGrip

Novo!

Akcija letnih avtoplaščev
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Informacije na tel.: 041 368 956




